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Obisk ministra za lokalno samoupravo v Šentjerneju 
• __ * Skupna odgovornost občinskega sveta in župana 

Boštjan Kovačičje sogovornike opozoril na usodno povezanost vseh institucij, posameznikov in dejavnikov 
v občini, ki lahko le združeni in poenotenega mnenja pripomorejo k uspešnemu življenju občine 

Šentjernej, 30. maja - "Kon
cept reforme lokalne samou
prave je pač takšen, kakršne
ga je Državni zbor sprejel," je 
v uvodu pojasnil minister za 
lokalno samoupravo Boštjan 
Kovačič. Stare občine bi mo
rale novonastalim občinam -

takšen primer je bivša občina 
Novo mesto, danes pa sta na 
tem področju tudi občini Šen
tjernej in Škocjan - pomagati 
predvsem s prepotrebnimi fi
nančnimi sredstvi. 

Župan občine Šentjernej, 
Franc Hudoklin, je ministru Ko-

vačiču povedal, da je bila občina 
vse do sedaj le občina na papir
ju, da je še vedno brez vseh 
sredstev, tako finančno-mate-
rialnih kot tudi prostorskih. Opo
zoril je, daje sodelovanje z mes
tno občino Novo mesto in njeno 
upravo precej zadržano in da v 
obdobju do konca maja ni bilo 
nobenega koordinacijskega se
stanka med župani občin Ško
cjan, Šentjernej in Novo mesto, 
kar se zdi nesprejemljivo. Zupan 
Hudoklin od ministra pričakuje 
neposredno pomoč, predvsem 
v namenjanju zagonskih sred

stev, ki jih občine za svoje nor
malno delovanje vsekakor po
trebujejo. 

Nadaljevanje na 3. strani 

f l M KRŠKO 

CKŽ23 
kratkoročna posojila 
posredovanje pri prodaji 
in nakupu nepremičnine 

Tel.: 0608/21 522 
Tel.+Fax.: 0608/22 906 

068/321 225 

Franc Hudoklin, župan občine Šentjernej, in minister Boštjan 
Kovačič med razgovorom 

Jelko Kacin in Jože Avšie 
o odnosih med občino in vojsko 

Brežice, 3. junija - Minister Jelko Kacin se je pred slovesnostjo 
ob dnevu gasilcev zadržal še v pogovoru z županom Jožetom 
Avšičem. Obravnavala sta aktualne zadeve v zvezi z odnosi med 
občino in vojsko. Minister Kacin je tudi povedal, da ministrstvo za 
nekdanje vojaške objekte v Slovenski vasi ni več zainteresirano; 
Brežičani so tam že začeli razvijati poslovnogospodarski center. 
Nekdanji Doni JLA v Brežicah bodo reševali v okviru sprejetega 
sklepa o odprodaji oziroma zamenjavi vojaškega premoženja, začeli 
pa naj bi tudi reševati usodo nekdanjega vojaškega letališča v 
Cerkljah ob Krki, kjer letališka infrastruktura propada. Konec leto
šnjega leta ali v začetku prihodnjega naj bi tam zastavili enoto 
zračne obrambe, opremljene s cevnim raketnim orožjem, ki bo med 
drugim branila tudi jedrsko elektrarno Krško. V Cerklje bodo prenesli 
tudi celotno šolanje za vojaške pilote ter mala letala in helikopterje. 
To naj bi bil hkrati zametek dvojne namembnosti: poleg vojaške 
tudi za turistične, gospodarske in športne potrebe. Že prihodnje 
leto bo na cerkljanskem letališču evropsko prvenstvo vojaških pa
dalcev. 

Speedway praznik r Krškem 
Zanimivi boji pod reflektorji 

Krško, 3. junija - Prizadevni člani AMD Krško so na stadionu 
Matije Gubca izvrstno pripravili tekmovanje za 13. Zlati znak občine 
Krško in 3. pokal Franca Babica. Na prvi nočni speedway dirki v 
Sloveniji so se pomerili tekmovalci iz osmih držav, ki so s svojimi 
drznimi vožnjami navduševali desettisočglavo množico. 

Spektakel na stadionu pa je popestril domači tekmovalec Gerhard 
Lekše, ki se je z odličnimi nastopi uvrstil na drugo mesto tako v 
tekmovanju za Zlati znak kot za pokal Franca Babica. Več o dirki 
na športni strani. (Galex, foto Cole) 

Brežiški atleti in Vino Brežice 
Najboljša v dirki za Zlati znak ob
čine Krško: Alfonso (vozi po zad
njem kolesu) in Lekše. (Foto Cole) 

Brežice, 1. junija - V degustacijski dvorani Vina Brežice sta predsednik brežiškega atletskega kluba 
Stane Grame in direktor Vina Brežice Karel Recer podpisala novo pogodbo o generalnem pokroviteljstvu 
brežiških atletov v letošnjem letu. Da si člani in članice AK FIT Brežice to zares zaslužijo, si preberite 
na športni strani, v rubriki Ob kofetku pa je tokrat povratnik iz ZDA, skakalec ob palici Jure Rovan. (Galex) 
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Saj so vedno t a rna l i 
čez mlade, vendar. . . 
Zaključek šolskega leta je vsako leto bolj divji. Učenci zad

njih letnikov v osemletkah in srednjih šolah si dajejo duška, 
da je veselje. Seveda njihovega veselja ne delijo z njimi vsi 
sploh pa ne bo (recimo) lastnik fička, ki so ga brežiški matu
ranti uplenili in kotalili po šolskem igrišču. Zrinili so ga skozi 
vrata v garderobo, a tam mu ni bilo všeč, pa so ga spravili 
ponovno na zrak... 

Saj smo se že nekako navadili na to, da se ga mladina ob 
koncu šole nažehta, čeprav se to večinoma zdi nepotrebno. 
Lahko bi pili tudi brez tega, da so pijani kot krave. Če bi jim 
starši povedali, kako se pije z mero in pametjo. Tako pa 
otrokom že od malega zabijemo v glavo, da pijača zanje ni, 
ker je za odrasle. In ko odrastejo, si pač mislijo: "Sedaj smo 
pa tam! Dajmo ga!" Alkohol seveda potem še dodatno odstrani 
vse zavore in cirkus je tu. 

Pa pustimo brezvezno pretirano popivanje. V višjih razredih 
osnovnih šol se razredniki več ne upajo prevzeti odgovornosti 
za tričetrt učencev v svojih razredih. Na končni izlet bi jih 
morali spremljati starši. Ali pa njihova avtoriteta sploh še kaj 
velja? In kakšni so vrednostni sistemi odraslih, ki jih mladi 
vsrkavajo skozi vse otroštvo? So vzrok razvrednotenja vseh 
vrednot pri mladih krivi samo nezadovoljni, prepirljivi in preo
bremenjeni starši, šola, družba, ki vsakemu vzgojitelju sproti 
izbije iz rok vsak argument... 

Neskončno dolgo se je vlekel prepir in obkladanje z zmer
ljivkami med zagovorniki in nasprotniki triletnega porodniške
ga dopusta. Predlog je padel in tako ne bomo mogli (za sedaj) 
ugotoviti, ali bi bil tak ukrep učinkovit ali ne. O prostih mestih 
v šolah tudi še razpravljamo. O tem, kako in kdo se ukvarja 
z mladimi takrat, ko se z njimi ne ukvarja nihče, pa bolj poredko 
slišimo besedo. Molčimo tudi o tem, da so včasih mulca, ki 
se ni učil, dali delat, pa so ga dedci v delavnici prijeli v roke. 
Ni bilo vedno simpatično in humano, a na koncu so iz njega 
naredili dobrega čfelavca. Tudi so nekoč vsi sovražili litanije 
o bogaboječnosti, potrpežljivosti, spoštovanju, a vse to so 
vsaj na ven upoštevali. Danes se prepiramo skoraj samo še 
o tem, kako priti do čim več otrok, otrok je čedalje manj, mi 
se pa staramo. Kdo bo nekoč, ko bomo nekoč stari in potrebni 
pomoči, delal za nas? Že res, da smo breme, ki je nekoč 
veljalo za družinsko obveznost, prenesli na pokojninske skla
de. A kakšna bo naša starost ob generacijah, ki bodo povsem 
razvrednostile vse, začenši pri sebi?! (Ika) 

: 
r()mH eMomm in občankam olmne JtrJJko 
kiiilam oh 7, juniju, prazniku obetne 
JCriko, in r0am želim veliko nspehot) w 
OMbueaa zadovoljstva ter r0m mbim, (tu 
n udeležite prireditev, ki m organizirane v 
potuititeo obmuktaa praztuka. 

iupun 
''Danilo tiittr 
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•tO. obletnica Gasilske zveze Brežice 
Vsak osmi Bre i ičan 

je gasilec 
Brežice, 4. junija - V nedeljo 

smo si lahko v Brežicah ogle
dali parado gasilcev in gasil
ske tehnike ter zborovanje ob 
40. obletnici Gasilske zveze, 
dnevu gasilcev in 15. obletnici 
kongresa gasilcev Slovenije. 

Že v petek je bila v okviru te 
proslave svečana seja, na kateri 
so podelili priznanja. V nedeljo 
se je prireditev po gasilski paradi 
na Bizeljski cesti prestavila na 
grajsko dvorišče, kjer je med 
ostalimi gosti spregovoril tudi 
minister za obrambo RS Jelko 

Kacin, ki je poudaril pomena 
bnost prostovoljnih gasilskih.' 
enot. Vlado Deržič, predsednik 
Gasilske zveze Brežice je pove
dal, da je v Brežicah od ukinitve 
okraja Krško leta 1955 29 terito
rialnih društev in dve industrijski, 
ki delujejo še danes. Gasilska 
zveza Brežice šteje 3.202 člana, 
od tega je 988 operativcev do 
30. leta, 35 operativcev od 31. 
do 60. leta in 2.079 rezervnih 
članov, članic, mladincev in pio
nirjev, z drugimi besedami, vsak 
osmi prebivalec Brežic (teh je 
24.500) jelgasilec. (Cole) 

Med gosti na prireditvi so bili tudi minister za obrambo Jelko 
Kacin, Miran Bogataj, brežiški župan Jože Avšič ter predstavniki 
republiške in občinske gasilske zveze. 

Množičen obisk 
planinskega hrama 

Krško, 4. junija - V nedeljo 
si je planinski hram PD Videm 
na Grmadi prišla ogledat kar 
lepa skupina ljudi. Član krškega 
planinskega društva in lastnik 
trgovine v Lončarjevem Dolu pri 
Sevnici Bojan Božičnik je pova
bil svoje redne stranke iz ome
njenega kraja in okolice na ogled 
planinskega hrama, ki izvira prav 
iz tistih krajev. O njem je bilo že 
veliko povedanega, zato je Bo
žičnik najel kar avtobus in ljudje 
so se pripeljali skoraj na vrh 
Grmade. Pri hramu so malo po-
kramljali, si ogledali okolico in 

se nato odpravili na večerjo v 
kmečki turizem Radej. 

Bojan Božičnik si je s to pote
zo še utrdil zaupanje kupcev, PD 
Videm pa je na ta način promo-
viralo planinski hram na Grmadi, 
ki je odprt vsako sobotno, ne
deljsko ali praznično popoldne. 

PD Videm pripravlja 18. junija 
že tradicionalni letni pohod na 
Grmado v počastitev krajevnega 
praznika in v spomin na prve 
krške borce. Odhod bo ob 9. uri 
izpred ribnika v Resi, na vrhu pa 
bo pohodnike zabaval 40 x 
band. (Galex) 

l i in iT . i 

Cesta bratov Milavcev 37 
68250 Brežice 

TeUfai.: 0608/62 - 646 

V S E V R S T E P O H I Š T V A : spalnice, dnevne sobe, 
p redsobe, sedežne garniture. Kuhinje, kopalnice, 
jog i je . otroške postel j ice, z ibel jke, vrtne PVC 
garniture, vrtne garniture RATAN. 

T E K S T I L : prešite ode je . deke. postel jnina, 

zavese po naročilu. 

1 Materinski dom Umrl je Stane Nunčič 
Ženska problematika je v še 

'Vedno patriarhalno usmerje
nem svetu mnogotera in spe
cifična. Eden njenih vidikov so 
tudi tako imenovani materin
ski domovi, ki nemočnim ma
micam nudijo zavetje in pre
mostitev eksistencialnih te
žav. Naziv materinski dom pa 
zajema dostikrat tudi zavetiš
ča za pretepene žene, ki raz
krivajo še nek drug vidik polo
žaja ženske v sodobnem živ
ljenju. Eno takih zavetišč ima
mo tudi v Posavju, v Podbočju, 
zanj pa skrbi Marjana Sečen 
s Centra za socialno delo v 
Krškem. 

Zgradbo, v kateri je zdaj Pep-
cin dom, je dobil Center v uprav
ljanje po smrti tedanje lastnice. 
V zapuščini je bilo tudi nekaj de
narja, ki so ga porabili za najnuj-
neša popravila. V delo so vklju
čili svoje varovance, člane kluba 
zdravljenih alkoholikov, tako da 
so delo opravili sami, prostovolj
no. Prva mamica se je vselila 
jeseni 1991, od takrat pa se je 
v Podbočju zvrstilo že sedem 
mamic in deset otrok. 

Marjana Sečen: "V zavetišču 
je koncept dela drugačen od ti
stega v materinskih domovih; 
tam delajo na tem, da mamic 
naučijo materinstva. Pri nas pa 
gre za pridobivanje samozavesti 

in samozaupanja. ženske nauči
mo, kako naj same preživijo, 
kako se naj zaščitijo. Zavetišča 
so pri nas še v Mariboru, na Go
renjskem, v Ljubljani in Kočevju, 
na novo pa se gradita še v Po
stojni in Novem mestu. 
Zavetišče, ki ga imamo, za naše 
potrebe kar nekako zadostuje -
prostora je za dve stanovalki, 
imeli smo ženske, večinoma ma
mice iz krške, sevniške in breži
ške občine. Hišo bi radi še neko
liko obnovili, zlasti sanitarije in 
na podstrešju uredili še dve so
bi. Za sprotne stroške vzdrževa
nja prispevajo stanovalke doma, 
projektno dokumentacijo za na
meravano razširitev še ureja
mo." (nic) 

Marjana Sečen 

Zadnji šolski dan cetrtosolcev 

Brežice, 2. junija - V petek so se dijaki 4. letnikov gimnazije 
in ekonomske šote v Brežicah veselili kot že dolgo ne. Konča) 
se je namreč še zadnji šolski dan v njihovem srednješolskem 
šolanju. Sedaj je na vrsti le še prava matura, ki j ih čaka v 
drugi polovici meseca. 

Zadnji dan pouka so dijaki in dijakinje obeležili s povorko 
po mestu, nekateri so se odpraviti s traktorji, drugi so sedti 
na kamion, tretji pa so čez mesto mahnili kar peš. Na koncu 
so se bodoči maturanti veselili na šolskem igrišču, nekateri 
objestneži pa so se spravili na ubogega fička, ki so ga preme
tavati sem ter tja po šolski avli in igrišču. <Gatex) 

KEMIČNA 
ČISTILNICA IN 

PRALNICA 
ZDENKO PACEK, 

Tovarniilca 1 Krilco, 

obvešča cenjene stranice, da 
ima novo telefonsko številko: 

0608/22-992 

SLAŠČIČARNA 
Q IVANKA KOŠAK j§ 

/ TRUBARJEVA 3 ŠENTJERNEJ \ / 
!' TEL:(068) SI 860 V 

IZDELUJEMO VSE VRSTE TORT 
PO NAROČILU. SLAŠČICE. DO 
MAČ S1ADOLED. SADNE. KUPE 
LN OSTALE DOBROTE 
DE!..ČAS VSAK DAN 6 19 
OB PONEDELJKIH ZAPRTO 

SE PRIPOROČAMO! 

ntFrŠffifkra Časopis za Posavje in okolico 
juaja^jLjaj« uredništvo: CKŽ 23, 68270 Krško 

Naročam izvod(ov) Našega glasa. Pošljite mi ga (jih) 

na naslov: 

(poln naslov in podatki o naročniku, pravni ali fizični osebi) 

Telefon: 

Kraj, datum: 

Ipodpis naročnika in žig) 

Stanetu Nunčiču so v slovo 
spregovorili Slavko Šribar v ime
nu gasilcev, v imenu borcev Sil
vo Gorenc in župan Danilo Siter, 
ki je med drugim omenil tudi nje
govo načelo, da je samo življe
nje za druge človeka vredno živ
ljenje. 

Iz govora Silva Gorenca: "Od
šel je prijatelj, tovariš, katerega 
delo je zaznamovalo naše kraje 
v več kot petdesetih letih prete
klega obdobja. Njegove znane 

vrline, kot so načelnost, pošte
nost, pravičnost, delavnost ter 
nenehna želja po napredku, so 
oblikovale močno, značajsko 
samosvojo osebnost, ki je ved
no izžarevala v okolje ustvarjalni 
nemir in združevala okoli sebe 
veliko pristašev in sodelavcev. 
Zaradi teh vrlin je Stane postal 
v najusodnejših časih našega 
naroda, tedaj, ko so nam zavo
jevalci namenili - zlasti ljudem v 
naših krajih - narodno uničenje, 
aktivist Osvobodilne fronte in 
slovenski partizan.. 

Izredno pomembna je bila nje
gova vloga predsednika občine 
Krško. Bil je pobudnik vsestran
skega razvoja krške občine. 
Zavzemal se je za razvoj gospo
darstva, zlasti industrije. Vedel 
je. da brez šolanih ljudi ni možen 
napredek, zato je začel akcijo 
za srednjo šolo v Krškem in za 
razvoj šolstva nasploh. Stane je 
imel tudi izreden posluh za raz
voj kulture: skoraj ne poznamo 
družbenih dejavnosti, kjer ni bil 
pobudnik in organizator napred
ka. Zapušča nam bogate sado
ve svojega dela m svetal zgled 
zvestobe svojemu prepričanju." 

•v-;^w 
Tu sme doma - zaupajte certifikat Viziji 

Kako vložiti certifikat 
v 

Spoštovani lastniki certifikata 
Radi bi vam olajšali vpis certifikatov, zato smo za Vas pripravili poobla
stilo, ki Vam omogoča, da zase in svoje otroke, znance in prijatelje, 
tudi po pošti, vpišete svoj certifikat v domačo družbo. Z vpisom v Vizijo 
1 ostane denar doma, na našem področju. 
Postopek vpisa je preprost: 
1. Izpolnite in podpišite pooblastilo. 
2. Po pošti pošljite na naslov Vizija, družba za upravljanje investicijskih 

skladov, Novi trg 5, 68000 Novo mesto: 
- izpolnjeno in podpisano pooblastilo, 
- certifikat (obvestilo SDK) 

3. Vpis za Vas izvrši VIZIJA, ki Vam potrdilo o vpisu vrne po pošti. 
Izjava: 
Pooblaščam VIZIJO, družbo za upravljanje investicijskih skladov d.o.o.. 
Novo mesto, Novi trg 5, za vpis in vplačilo delnic v DPB Vizijo 1 poo
blaščeno investicijsko družbo d.d., Novo mesto, Novi trg 5 do vrednosti, 
ki jo navajam v ustrezni rubriki pooblastila. Istočasno pooblaščam Vizijo, 
družbo za upravljanje investicijskih skladov d.o.o., Novo mesto, za ure
sničevanje glasovalne pravice iz vplačanih delnic v mojem imenu in za 
svoj račun na skupščini DPB Vizije 1 pooblaščene investicijske družbe 
d.d., Novo mesto. 
Izpolnjevanje pooblastila za mladoletnike in ostale opravilno nespo
sobne osebe. 
Pri pooblastilu za vpis certifikata mladoletnika ali opravilno nesposobne 
osebe se za vpis imetnika certifikata uporabijo podatki mladoletne osebe 
oz. opravilno nesposobne, pooblastilo pa podpiše eden od staršev oz. 
skrbnikov. Nad podpis je potrebno z velikimi črkami napisati ime in 
priimek podpisnika. 

POOBLASTILO 
IMETNIK CERTIFIKATA 
(priimek in ime s tiskanimi črkami) 

NASLOV IMETNIKA 

EMSO 

Na podlagi lastninskega certifikata vpisujem: SIT 

Datum . 

Kraj 

Podpis imetnika certifikata ali enega od staršev za mladoletnega otroka 

%\m 
NAŠ GLAS - Časopis za Posavje in okolico. Izdaja IR inženiring, Krško - Odgovorni urednik: Ivan Kastelic - Naslov uredništva: Naš glas, CKŽ 23, 68270 Krško -
Telefon/telefax: 0608/21-868, telefon: 0608/22-791 - Grafična priprava in tisk: Papiroti - vse iz papirja Krško, d.o.o. - Rokopisov in fotografij ne vračamo, pisem bralcev 
ne lektoriramo, pridržujemo si pravico do krajšanja - Naš glas izhaja vsako sredo, zadnji rok za oddajo nujnih obvestil je ponedeljek do 10. ure - Naš glas plačuje davek 
od prometa proizvodov po stopnji 5% - Cena posamezne številke 100 tolarjev, za naročnike 80 tolarjev, za tujino 900 tolarjev (poštnina + carina) - OGLASI: 1 cm v 
koloni za ekonomske oglase 1.300 tolarjev, na prvi strani 100% in na zadnji strani 80% dražje; razpisi, licitacije ipd. 1.600 tolarjev. Za naročnike mali oglas brezplačen, 
za nenaročnike do deset besed 1.100 tolarjev, vsaka nadaljnja beseda 100 tolarjev. Cene veljajo od 1.4.1995. 
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80 redni seji OS občine Sevnica 

Obravnavali predlog odloka o proračunu občine 
Seje so se zaradi točke o problematiki cest udeležili tudi direktor Direkcije za republiške ceste Anton 

Šajna, poslanec Franci Lipoglavšek in svetnik Franc Clinšek 

Loka pri Zidanem Mostu, 31. 
maja - Na sejo v Loko, najza-
hodnejšo krajevno skupnost v 
občini Sevnica, se je večina 
sevniških svetnikov pripeljala 
z vlakom, kot so se o tem do
govorili na prejšnji seji. Ob
sežna in pomembna tematika 
je zahtevala skoraj peturno, 
dokaj burno razpravo, med 
drugim tudi o pitni vodi v Sev
nici. 

Seveda je bilo na seji največ 
povedanega ravno v zvezi s ce
sto R 330 Radeče-Zidani Most, 
ki je po več kot dveh letih še 
vedno v gradnji oz. sedaj tudi to 
ne več. Sevniški svetniki skupaj 
z županom Peternelom podpira
jo krajane Loke v hotenju, da se 
cesta R 330 dokončno sanira. 
Tudi cesta R 363 Impoljca-Za-
vratec je zaprta zaradi t.i. grad
nje. Povedati velja, da je ome
njena cesta najhitrejša povezava 
Sevnice in sevniškega zaledja z 
Novim mestom. Trenutno je za
radi takšnega stanja oviran 
predvsem gospodarski razvoj 
vseh krajev in naselij, kmalu pa 
bo tudi gospodarska škoda že 
izrazitejša, so menili nekateri 
svetniki. Dela na plazu Orehovo 
LC-3909 bi se morala zaključiti 
do 31. maja, vedar kljub temu, 
da vsa sanacijska dela še niso 
končana, večjih zamud ni priča
kovati. 

V točki lastninsko preobliko
vanje DPVZ Novo mesto so sev

niški svetniki tudi tokrat zavrnili 
poročilo direktorja zavoda. S 
sklepom so opravili prenos ob
činske lastnine na Kmečko za
drugo Sevnica, ki bo odslej v 
programu lastninjenja edini so
govornik Dolenjsko-posavske-
mu veterinarskemu zavodu. 

Predlog odloka o proračunu 
občine Sevnica za leto 1995 je 
bil v prvi obravnavi. Svetniki so 
se odločili, da je potrebno pred
log ponovno pregledati, morda 
dopolniti oz. nekatera sredstva 
smiselno prerazporediti. 

V letu 1994 je imela obči
na Sevnica zagotovljen ob
seg porabe v višini 
632.389.566 SIT, za leto 
1999 pa je zagotovljen ob
seg porabe predviden v vi
šini 542.312.000 SIT. I2 tega 
izhaja, da znaša predvide
na nova povprečna poraba 
na prebivalca v občini 
28.583 SIT, to je 94% pov
prečne porabe na prebival
ca Slovenije. 

Predlog odloka o skladu stav
bnih zemljišč v občini so svetniki 
po skrajšanem postopku spreje
li, prav tako predlog odloka o 
priznanjih občine, določili so 
prioritetni vrstni red za pridobi
tev sredstev za sofinanciranje 
lokalne infrastrukture in na prvo 

o. seja OS občine Šentjernej 

Svetnik i sprejeli 
s ta tu t občine 

To je bila po besedah šentjernejskega župana Franca 
Hudoklina zgodovinska seja - Dogovor med stranka

mi SKD, SDSS in SLS 

Šentjernej, 29. maja - Takoj 
na začetku seje občinskega 
sveta so svetniki dnevni red 6. 
seje razširili še z dvema toč
kama, in sicer: v sedmi točki 
so razpravljali o pripravi obči
ne za prijavo na natečaj za de
mografsko ogrožena območja 
oz. za pridobitev sredstev iz 
tega naslova, v osmi točki pa 
so v paketu odločali o statutu 
občine, občinski upravi in po-
klicnosti župana. 

Posebno občutljiva tema 
se je zdela obravnava sta
tusa vrtca v Šentjerneju in 
z njo povezana težnja vo
dilnih, da se šentjernejski 
vrtec odcepi od W O Novo 
mesto in se priključi k OŠ 
Šentjernej. Svetniki so 
predlogu ugodili, prav tako 
pa bodo na prošnjo vrtca 
skušati denarno pomagati 
pri pripravi praznovanja 20. 
obletnice šentjernejskega 
vrtca. 

Tukajšnji svetniki so se le us
peli uskladiti glede treh dilem: o 
organiziranosti občinske upra

ve, o poklicnosti župana in o sta
tutu občine. Kot je predlagal 
predsednik občinskega sveta 
Alojz Simončič, so svetniki o 
vsem odločali kar v paketu. Se
veda so bila, rekli bi, dokaj resna 
vprašanja med SKD in SDSS na 
eni in SLS na drugi strani uskla
jena do te mere, da so predlaga
no tudi soglasno sprejeli in potr
dili. 

V nadaljevanju seje so šentjer
nejski svetniki razpravljali in od
ločali še o nekaterih pomembnih 
zadevah za postavitev in življe
nje občine. Obravnavali so po
slovni plan JP Komunala Novo 
mesto za leto 1995, razpravljali 
o imenovanju direktorja podjetja 
in na to mesto potrdili Marjana 
Kelvišarja. Na podlagi poročila 
direktorja Dolenjsko-posavske-
ga veterinarskega zavoda p.o. 
Novo mesto so člani sveta ugo
tavljali lastninski delež občine v 
delovni enoti Novo mesto, 
obravnavali so zaključni račun 
občine Novo mesto za leto 1994 
in ga sprejeli, spregovorili o za
padlih obvetnostih KS Šentjer
nej ter še o nekaterih tekočih in 
za občino predvsem pomem
bnih zadevah, (dama) 

SEVNICA 

frekvenca: 
96,7 MHz 

* 105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 15. in 19. uro, 

ob sobotah med 15. in 24. 
in ob nedeljah od 10. ure dalje. 

mesto uvrestili cesto Grahovi-
ca-Jablanica-Novi Grad. 

Na pobudo občinskega odbo
ra SDSS je bila na dnevni red 

Sevniški svet je sprejel 
sklep, da podeli posmrtno 
priznanje Dušana Kvedra 
Tomaža prvemu ljudskemu 
rokodelcu g. Antonu Boži
ču iz Sevnice, roj. 25. 9. 
1911 v Zabukovju, umrlemu 
6.4.1995. Priznanje bo vro
čeno soprogi pokojnega 
Antona Božiča. 

uvrščena tudi točka, v kateri so 
svetniki predlagali, da se spre
govori o kvaliteti vode v Sevnici 
in da se opravijo meritve na ne
katerih zajetjih, da bi lahko prišli 
do celovite in nepristranske in
formacije o kakovosti sevniške 
pitne vode. 

Zadnji del seje so svetniki na
menili razpravi o pobudah in 
vprašanjih članov občinskega 
sveta ter reševanju tekočih za
dev, ki jih že vseskozi skušajo, 
kar se da sprotno reševati, (da
ma) 

Sevniški župan Jože Peternel je s svojim prihodom v novo službo 
dvignil precej prahu med občinskimi uradniki. Najprej je obveljala 
domneva, da sta vzrok temu strogi red in učinkovitost, ki ju je terjal 
od njih. Naši obveščevalci pa so pred kratkim prišli na sled resnici: 
nekaj prejšnjih garnitur sevniških funkcionarjev je redno postavljalo 
še dodatni, skriti pogoj za sprejetje svojih novih sodelavcev. Morali 
so biti hudi kadilci ali pa vsaj neobčutljivi na tobačni dim. S prihodom 
gospoda Petemela so se v pisarni hkrati pojavile tri stvari: slovenska 
zastava in Prešernova slika ter napis: "V tem prostoru ne kadimo". 
Nekaterim prijetne sanje, drugim nočna mora. 

ObisH ministra za I oh a I no samoupravo 
r Šentjerneju 

Skupna odgovornost 
občinskega sveta in župana 
Boštjan Kovačič je sogovornike opozoril na usodno 
povezanost vseh institucij, posameznikov in dejavni
kov v občini, ki lahko le združeni in poenotenega 
mnenja pripomorejo k uspešnemu življenju občine 

Nadaljevanje s 1. strani 

Minister za lokalno samoupra
vo je zbranim, med katerimi so 
bili tudi šentjerneski podžupan 
Jože Krasna, predsednik OS 
Alojz Simončič in še nekateri 
svetniki, pojasnil, da je delitev 
pristojnosti med občino in drža
vo jasno postavljena in da obči
nam nikakor niso odtujene njiho
ve izvirne pristojnosti. Država po 
ministrovem mnenju ni ničesar 
"pobrala", vse je le stvar inter
pretacije zakona, ki ga ne bi 
smeli razlagati vsakič drugače 
oz. si ga po potrebi prilagajati. 

Na koncu je minister Kovačič 
povedal, da na ministrstvu že 
pripravljajo zakon, ki predvideva 
ustanovitev pokrajin, zato bo še 
kako treba razmišljati o regiona
lizmu in regionalnem povezova
nju občin. Ko se bodo začele 
razprave o spremembi ustave, 

"Če se osredotočimo 
samo na en segment, to je 
segment prostora, tri se 
vprašamo, ali je res ta seg
ment občinam odvzet. Ne, 
ni jim odvzet. Ta segment 
je eden od avtentičnih pra
vic občine. Vsi dokumenti 
(PUP, prostorskoureditveni 
pogoji), ves razvoj in raz
vojne možnosti so v pristoj
nosti občine. Jasno, da je 
upravni postopek v pristoj
nosti upravne enote, ven
dar je to obrobnega pome
na. Vse vsebinske odloči
tve so tukaj, v občini," je 
na eno izmed vprašanj od
govoril minister Boštjan 
Kovačič. 

bodo pristojni iz ministrstva 
opozorili tudi na to možnost, (da
ma) 

BLAGO VAM ZASTONJ DOSTAVIMO 

UGODNE 
NIZKE 
CENE 

POHIŠTVA 

DEL. ČAS: 
7-19 URE) 
SOBOTA: 
8 -13 VRE 

NA DVM 

MERVIN Salon pohištva 
MERVIN d.0.0., Mostec 6 68257 Dobova, tel.: 0608/67-583 

ODGRNJENA ZAVESA 
Na seje občinskih svetov počasi kapljajo vsi, kakor koli zainte

resirani za denar oziroma sredstva, ki naj bi jih dobili kot pomoč 
pri organiziranju raznih prireditev, najbolj korajžni pa včasih povedo 
tudi resnico, ki se glasi nekako takole: "Mi se zavedamo, da je 
denar težko deliti, vendar vas prosimo, da ste uvidevni in da nas 
obdarite in tako tudi razveselite. Splošno znano je. da je denar 
sveta vladar, kar preneseno pomeni - vsi bi radi živeli - in preživeli. 

Direktorica nekega vrtca je svetnike opozorila, da bo potrebno 
sankcionirati vse čebelarje in vinogradnike, saj nazorno dokazujejo, 
kako se da goljufati državo, in to kar v nedogled, medtem ko morajo 
nekateri starši za krb in vzgojo svojega otroka v vrtcu plačevati kar 
visoke zneske. Morda pa direktorica ne bi imela nič proti vinograd
nikom in čebelarjem, če bi le-ti svoje izdelke kdaj pa kdaj namenili 
tudi kakšnemu vrtcu. Med seveda otrokom, vino pa... 

Ozvočenje. Govorniki na srečanju delavcev republiških zavodov 
za zaposlovanje v Termah Čatež so imeli veliko težav z ozvočenjem, 
zaradi česar so tisti v zadnjih vrstah postali nemirni. Rešitelj je prišel 
iz novinarskih vrst, saj je kolega iz brežiškega radija Franc Babic 
(nekdanji Veseli planšar) z nekaj strokovnimi prijemi postavil stvari 
na svoje mesto. 

Minister za lokalno samoupravo, mag. Boštjan Kovačič, je na 
sestanku v novi občini Šentjernej povedal, da v Sloveniji poteka 
nekakšno drugo kolo ustanavljanja novih občin. Vanj se lahko pod 
določenimi pogoji vključijo vse tiste krajevne skupnosti, ki jim je 
prvi referendum sicer uspel, a državni zbor ni uslišal njihovih želja. 
Ostanimo pri športnem izrazju. Ta prestopni rok se še ni iztekel in 
v brežiški občini radovedneži čakajo, kdaj bodo osamosvojitev terjali 
tudi Čatežani. Ne le to. Zanima jih tudi, ali bo v morebitni novi 
občini Čatež za župana kandidiral samo gospod Deržič in se bo 
sedanji župan (v "civilu" tudi Čatežan), gospod Avšič, potem moral 
otepati s krepko osiromašenimi ostanki brežiške občine ali pa se 
bo tudi on odločil za menjavo kluba in bo postal že kar Deržičev 
županski protikandidat. 

Šentjernejski župan Franc Hudoklin je ministru za lokalno sa
moupravo potožil, da v občini nimajo nikakršnih sredstev, ki bi 
lahko pomenila nov in kvaliteten zagon v življenju občine. "Veste, 
g. minister, če je pisarna občine kar v avtu, občinski arhiv pa v 
njegovem prtljažniku, potem verjetno to pove vse. Težko že priča
kujemo zagonska sredstva in upam, da nam jih boste kmalu odo
brili," je razmišljal župan. 

Ko je Franc Hudoklin ministru Kovačiču potožil, da se nekateri 
ministri slovenske vlade najprej pozanimajo, iz katere stranke je 
župan, ki naj bi ga sprejeli, in da če ni iz taprave, ga njihovi uslužbenci 
enostavno odslovijo z izgovorom, da minister nima časa. Seveda 
je Boštjan Kovačič začudeno pogledal in komentiral: "To ja ne more 
biti res!" 
"Žal, g. minister, vendar za tem, kar sem vam povedal, tudi stojim," 
je potrdil Hudoklin. 

Med sejo šentjernejskega občinskega sveta v osnovni šoli je 
svetnike presenetila podoknica, ki jim jo je zapel tamkajšnji MePZ 
Vlaste Tavčar. Predsednik OS Alojz Simončič je najprej posumil, 
da gre za nagajanje oz. pomoto, ko pa se je prapričal, da so pevci 
le prisili z dobrim namenom, je predlagal, da namenjeni pesmi le 
prisluhnejo. Sledil je burni aplavz, predsednik pa se je v imenu 
svetnikov, župana in podžupana, pevcem iskreno zahvalil. 

Streljanja z malokalibrsko puško na tarčo srnjaka na Poljanah 
v Krakovem so se udeležile tudi ženske, o katerih moški pravzaprav 
niso veliko govorili. Ena je z navdušenjem razlagala: "Pa sem streljala 
in bila boljša od marsikaterega možakarja ali mladega fanta, celo 
od lovca. Boga naša država, ko jo takšni zajci branjo!" 

Posavje in okolica. Naš glas je tednik za Posavje in okolico. 
Posavje je območje treh občin, vsekakor pa meji tudi na ostale, ki 
smo jih poimenovali kar okolica. Tudi povezovanje regije nekaj 
pomeni. Mogoče smo bili prvi, ki smo začeli povezovati Posavje in 
okolico. Sedaj pa se že ustanavljajo društva, več vrst jih je, ki 
uporabljajo v nazivu tudi Posavje in okolico. Lepo, da je tako, 
obstaja pa bojazen, da se bo zgodilo tisto, kar je poudaril znani 
humorist in poslanec Tone Partljič: "Vem, kaj je Posavje, ne vem 
pa, kaj je okolica. Če poslušam vaše poslance, vidim, da k okolici 
Posavja zvečine štejejo tudi Ljubljano, Maribor in včasih Mursko 
Soboto." Gotovo jSle malo takšnih, ki si to želijo. 

Ob predlogu, da b'i posmrtno podelili priznanje g. Antonu Božiču 
iz Sevnice, se je na seji sevniškega občinskega sveta vnela dokaj 
burna razprava. Seveda ni bil nihče proti, saj je večina svetnikov 
g. Božiča dobro poznala, pač pa je predlog na zanimiv način komen
tiral svetnik Kelemina: "Vsi vemo, da je bil Božič velik človek in 
dobrega srca, vendar pa predlagatelju zamerim takšno spreneveda
nje, saj je neposredno na oblasti že dvajset let in bi to lahko predlagal 
še za časa njegovega življenja." Očitek je na mestu, ni kaj. 

Loka pri Zidanem Mostu je najzahodnejša krajevna skupnost v, 
občini Sevnica, njen razvoj pa je, tako kot tudi cele države, odvisen 
le od Zahoda, zato si v Loki vsi zelo prizadevajo, da bi imeli moderne 
in varne infrastruktume povezave, predvsem proti zahodu. Seveda 

^ j i h v njihovih željah in potrebah podpirajo vsi svetniki občinskega 
sveta občine Sevnica, a kaj, ko pa je le malo bolj zahodno že druga 
občina, nova občina Radeče, ki se srečuje z zelo podobnimi proble
mi. Tudi tam bi se najraje obrnili proti zahodu, pa se ravno tako 
ne morejo. Zidani Mošt, Radeče, Obrežje, Loka... Ni na zahodu res 
nič novega? 
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H i p o t e k a m a Banka Brežice 

Iz poročila direktorja Hipotekarne banke d.d. 
Obrtna zbornica Brežice 

Brežice, 29. maja - Kljub do
bro pripravljenem gradivu, ki 
dejansko prikazuje stanje v 
banki, njene bodoče načrte in 
hotenja, je direktor, mag. Mar
tin Kopač, posebej poudaril 
nekatere segmente poročila. 

Mag. Kopač: "Leto 1994 je za 
Hipotekarno banko d.d. minilo v 
izjemno težkih pogojih. To je bilo 
dokazovanje, da Hipotekama 
banka zasluži mesto med slo
venskimi bankami, da so njeni 
viri realni, da so njene naložbe 
varne, da so vodstvo in vsi zapo
sleni sposobni zagotoviti uspe
šno poslovanje. Banka Slovenije 
je kljub odločnim ukrepom vod
stva in upravnega odbora banke 
konec leta '93 zaradi povezova
nja dolzništva in lastništva banki 
naložila tako imenovani "pred-
sanacijski postopek". Posledica 
ukrepa je bil umik delnic Hipote-
karne banke z borze. Od januar
ja do maja je trajalo mukotrpno 
dokazovanje, da ukrepi niso bili 
potrebni. 

Danes lahko z veseljem po
vem, da je bilo leto '94 za Hipo
tekarno banko kljub nemalo te
žavam uspešno leto. Uspešno 

je bilo izpeljano poplačilo dolgov 
skupine Hvpoco. Banka Slove
nije je umaknila predsanacijski v 

postopek. Z jamstvenim kapita- ; 

lom več kot 1.020 mio SIT smo 
si zagotovili pravico opravljanja 
vseh bančnih poslov doma in v 
tujini, razen zbiranja deviznih 
sredstev občanov. 

Menim, da lahko kot uspešne
ga označimo tudi finančni rezul
tat poslovanja v minulem letu. K 
temu je sicer v veliki meri pripo
mogla sprostitev rezervacij, ki 
smo jih "morali" napraviti v letu 
'93 zaradi poplačila terjetev do 
sistema Hvapco. Končni izid je 
50 mio SIT dobička, kar je omo
gočilo prvo delitev dividend 
banke in to za prednostne delni
ce kumulativno za zadnji dve le
ti, nekaj pa bo ostalo tudi za 
redne delničarje. 

V letošnjem letu smo si za 
glavne naloge postavili znatno 
povečanje poslov, kar bo omo
gočilo širjenje naložbenih poslov 
tako v domicilnem prostoru Po-
savja kot zunaj njega. Posebno 
pozornost bomo posvetili izbolj
šanju ponudbe v sektorju poslo
vanja s tujino. Nadaljevali bomo 

razvoj v poslovanju z občani, kar 
bomo dosegli z novima agenci
jama v Krškem in Ljubljani. Iz
jemno lepe prostore v Ljubljani 
bomo izkoristili za pridobivanje 
novih komitentov izven domicil-
nega področja. 

Če sem na začetku tega krat
kega uvoda ugotovil, da je bilo 

Dvanajsta redna 
Brežice, 29. maja - Na 12. 

redni seji zbora banke so del
ničarji obravnavali poleg pro
ceduralnih točk tudi poročilo 
o poslovanju Hipotekarne 
banke d.d. Brežice za leto 
1994, poročilo nadzornega 
odbora, mnenje revizorjev, 
predlog delitve dobička, pa 
tudi temelje poslovne politike 
za leto 95. 

Poročila so bila dobro spreje
ta, kar je ob doseženem rezulta
tu povsem razumljivo.- Kljub te
žavam, ki so jih imeli v prvi po
lovici lanskega leta (ukrepi Ban
ke Slovenije), so ustvarili za 50 
mio. SIT dobička. Seveda pa je 

leto '94 za našo banko težko, 
lahko za konec mirno rečem, da 
smo z uspešno prebroditvijo ne 
le dočakali prvo dividendo za 
delničarje banke, temveč dose
gli tudi trdno osnovo za nadaljnji 
razvoj banke. Naloge, ki si jih 
zadajemo, nam predstavljajo ve
lik izziv. Trdno verjamem, da jim 
bomo kos". (Toni) 

seja zbora banke 
potrebno povedati, da gre za 
prvo delitev dobička, ki ima 
osnovo v poslovanju zadnjih 
dveh let. 

Tudi izhodišča poslovne poli
tike za leto 1995 so sprejeli z 
odobravanjem, saj vsebuje po
večanje obsega poslovanja, 
predlog dograditve organizacij
ske sheme, racionalizacije po
slovanja, načrt likvidnosti banke. 
Pričakujejo dober finančni rezul
tat poslovanja. Delničarji so pre
pričani, da lahko vodstvo banke 
načrtovano ob normalnih pogo
jih poslovanja uspešno izpelje. 
(Toni) 

Predstavitev Homunalno-stavbnega podjetja MOSTAM MršHo 

Ali postaja pitna voda problem št. I? 
Analizo stanja in predloge reševanja posameznih problemov komunalnega gospodarstva v občini Krško 

je predstavila direktorica Si Ivana Mozer 

Krško, 1. junija - Podjetje 
Kostak Krško je v letu 1994 
praznovalo 40. obletnico usta
novitve. Reformo so začeli iz
vajati že v letu 1993, t.j. las
tninsko preoblikovanje podje
tja, pri katerem so opravili 
proces podržavljanja in pro
ces privatizacije. Vsi objekti in 
naprave gospodarske infra

strukture so s 1.7.1993 postali 
last občine. 

V last občine so predali cca 
300 km vodovodnega omrežja, 
63 objektov na istem omrežju, 
cca 90 km kanalizacijskega 
omrežja, 4,2 ha površin sanitar
ne deponije, pokopališče Krško 
z mrliško vežico in tržnico. Kot 
je povedala direktorica podjetja, 

Nedeljsko kosilo 
v mokhškem 

hotelu 
za normalen žep 

Direktor Darko Terihai 

V hotelu v gradu Mokrice 
se zavedajo, da je pomlad 
tudi čas, ko lepo vreme izvab
lja ljudi na izlete. Marsikateri 
par, družino ali družbo pripe
lje pot tudi do mokriškega 
gradu. Nekateri pridejo zara
di konj, drugi zaradi golfa, 
tretji zaradi lepe narave in 
gradu kar tako. 

Za svoje obiskovalce so mokriški kuharski majstri pripravili 
nedeljska kosila. Za tak obrok boste odšteli 1.500 tolarjev po 
osebi in v Mokricah so prepričani, da je to povsem sprejemljiva 
cena, usklajena s kakovostjo. Za ta denar lahko kot predjed 
izberete (na primer) gobovo kremno juho, rostbif z beluši ali 
goveji file v poprovi omaki. Tudi glavna jed vas gotovo ne bo 
razočarala, kosilo pa boste zaključili s sladico. Ponosni so 
zlasti na svoje hruške (iz lastnega sadovnjaka), kuhane v belem 
vinu in prelite z želejem iz rdečega vina. Imajo tudi različne 
šarlote, sadne torte ter kremne rezine, za katere so prepričani, 
da jih znajo pripraviti najbolje v okolici. 

Darko Terihai, direktor hotela na Mokricah: "V okolju se je 
razširilo prepričanje, da so pri nas cene izredno visoke in da 
so zaradi tega naše gostinske storitve za povprečen žep nedo
segljive. Lotili smo se akcije, s katero jih nameravamo prepri
čati, da to preprosto ni res. Drži sicer, da v gostinski ponudbi, 
v pijači in kulinariki zagotavljamo vrhunsko ponudbo, kakršne 
v okolici ni. Res je tudi, da so nekatere jedi v naši ponudbi 
drage, ampak to so na primer divjačinske specialitete, pri ka
terih imamo tudi mi precejšnje materialne stroške, kjer je treba 
precej osebja. Poudarjam pa, da gre pri tem za ekskluzivno 
ponudbo jedi, ki jih lahko sicer dobite samo v nekaj najboljših 
lokalih. Cena tisoč petsto tolarjev 0o osebi za naše nedeljsko 
meni kosilo pa je vsekakor sprejemljiva. Prepričani smo celo, 
da ni pretirana. Ob tem smo uspeli za naše goste nabaviti tudi 
zalogo kakovostnih vin, stekleničenih v malih količinah, po dva 
ali tri decilitre. Tudi tu je cena ni visoka. Privoščimo si jo lahko, 
ker smo vino sprejeli Is na konsignacijo in smo tako znižali 
svoje stroške." 

so v štiridesetih letih opravljali 
vse komunalne dejavnosti in de
javnosti posebnega družbenega 
in gospodarskega pomena. 

Med povabljenimi na sesta
nek s podjetjem Kostak so bili 
tudi mnogi drugi gospodarstve
niki iz krške občine, župan Dani
lo Siter, tajnik OU Vinko Bah in 
predsednik KS Krško Jože Ha-
binc. Kar po vrsti so razpravljali 
o problemu pitne vode, Silvo 
Gorenc pa je menil, da problem 
nikoli ne bo rešen, če območje 
ne bo dobilo enotnega vodo
vodnega sistema, saj je dobra 
pitna voda vse bolj redka dobri
na. Dotaknil se je tudi plinovod
nega omrežja, češ da je že nape
ljano povsod v Posavju, da pa 
ga samo mesto Krško še nima. 

Župan Danilo Siter je zbrane 
opozoril, da je v skladišču kero-
zina tega goriva še precej. V 
prejšnji državi ga je bilo vskla-
diščenega kar 5 mio litrov, naj
večjo nevarnost pa predstavlja 
že zdavnaj dotrajani kerozino-

vod, ki je potencialno največja 
nevarnost za podtalnico na 
krškem polju. "Če se karkoli 
zgodi s kerozinovodom, podtal
nice nikoli več ne očistimo," je 
menil krški župan in izrazil dvom 
o projektu čiščenja v zvezi z raz
litjem kerozina, ko je sekretar v 
MORS Miran Bogataj obljubil, 
da bo ministrstvo zadevo sanira
lo. 

Precej kritik je bilo slišati v 
zvezi z črnimi odlagališči v obči
ni, kjer se velikokrat dogaja tudi 
to, da se organski odpadki me
šajo z anorganskimi, kar je pov
sem nesprejemljivo in škodljivo. 
Direktorica Kostaka je povedala, 
da so delavci podjetja v prete
klosti sanirali marsikatero črno 
odlagališče, da pa je skoraj po 
pravilu kmalu nastalo novo. K 
problemu bo potrebno pristopiti 
sistemsko, vse, ki odlagajo sme
ti in odpadke na nedovoljena 
mesta, pa bi bilo potrebno viso
ko kaznovati, (dama) 

TRGOMOTO d.o.o 
Trgovina, servis CKŽ 139 
teL 0608/22-442, KRŠKO 
pooblaščen servis motornih koles: YAFWHA, TOMOS, 
Kavvasaki; rezervne dele za motorna kolesa; gume za 
motorna kolesa; motoma ol)a PENNASOL, MOTUL, 

brušenje cilindrov. 

PRIPOROČAMO SE S KVALITETO IN UGODNIMI CENAMI! 

Skupščina obrtne zbornice 
B r e ž i c e , 1 9 . m a j a - V prostorih Doma obrtnikov je 

potekala seja skupščine Obrtne zbornice Brežice, na kateri so 
sprejeli nov statut, ki med drugim določa tudi spremembo 
imena zbornice. Sedaj se zbornica imenuje Območna obrtna 
zbornica Brežice. 

Skupščina je obravnavala tudi spremembe in dopolnitve 
sklepa o članskem prispevku za leto 1995, tema razprave pa 
je bilo tudi stanje v počitniškem objektu Grebaštica v Šibeniku. 
Na osnovi poročil in razprave je skupščina sprejela sklep o 
razpisu za počitnikovanje, vendar bodo vse interesente obve
stili o dejanskih razmerah in o potovanju na lastno odgovornost. 

Prisotni so ugotovili tudi potrebo po dogovorih z županom 
občine in svetniki, da bi bili obrtniki čim bolj seznanjeni s tem, 
kako občina namerava vzpodbujati drobno gospodarstvo, prav 
tako pa je bila znova poudarjena potreba po imenovanju odbora 
za drobno gospodarstvo v okviru sveta občine ter odbora za 
inovacije. 

Posvet 
obrtnih zbornic Posavja 

V sredo, 7. junija, bo v prostorih Obrtne zbornice Sevnica 
potekal regijski posvet obrtnih zbornic Po%avja. Prvi del posve
ta bo namenjen sodelovanju Gospodarske zbornice in obrtnih 
zbornic v Posavju. Tema razgovora bodo tudi nove organizira
nosti malih zasebnih trgovin, zato so na sejo povabljeni tudi 
predstavniki trgovcev. 

Sejem NOS 9 5 
Tudi letos bodo sekcije kovinarjev, elektrostrok in plastičarjev 

pri Obrtni zbornici Slovenije svojim članom omogočile nastop 
na skupnem razstavem prostoru na jesenskem mednarodnem 
sejmu MOS 95, ki bo od 8. do 17. septembra v Celju. Omenjene 
sekcije bodo s proizvodi in storitvami obrtnikov nastopile na 
tradicionalnem prostoru, v hali C. Ker je interes za nastop na 
sejmu vsako leto večji, razstavni prostor pa omejen, prosijo 
vse zainteresirane, da nemudoma izpolnijo prijavnico, ki jo 
dobijo na Območni obrtni zbornici Brežice, kjer prejmejo tudi 
dodatne informacije. (Galex) 

Ljubljanska borza 
Trgovanje na Ljubljanski borzi je bilo minuli teden nekoliko bolj 

spodbudno, vendar dvomi, negotovost in nihanje tečajev še vedno 
niso stvar preteklosti. Dnevni promet je minuli teden močno nihal, 
prav tako se je godilo tudi slovenskemu borznemu indeksu. Ta je 
v petek znašal 1.169,37, kar pomeni, da se je minuli teden povišal 
za 16 točk oziroma 1,4 odstotka. Nekateri borzni posredniki so 
verjeli, da se bodo tečaji delnic usmerili navzgor. Za tehten razlog, 
ki bi lahko spodbudil borzno rast, je poskrbela Banka Slovenije, ki 
je v tretje izdala blagajniške zapise s še nižjo obrestno mero in s 
še manjšim popustom kot pri drugi izdaji. Veliko pa je posrednikov, 
ki v rast tečajev delnic še vedno dvomijo. Še posebej zato, ker 
podatek o majski stopnji inflacije ne bo pripomogel k nadaljnji selitvi 
prihrankov z bančnih računov v vrednostne papirje. Cene na drobno 
so namreč minuli teden spet zrasle (za pol odstotka), trimesečno 
povprečje velikega R, ki ga bodo banke junija pripisovale realnim 
bančnim obrestim za depozite, pa bo znašal 0,3 odstotka. Tudi 
povišanje uradnega tečaja nemške marke ni spodbudilo trgovanja 
z obveznicami, nominiranimi v markah. 

Najbolj se je minuli teden povišal tečaj prednostne delnice Roga
ške, in sicer za 28,2 odstotka, tečaj delnice Dadasa je ves teden 
nihal in v petek znašal 119,186 tolarjev, kar je za 0,6 odstotka manj 
kot teden nazaj. Tečaj delnice Term Čatež je v začetku tedna naraš
čal, v četrtek pa se je obrnil navzdol in bil v petek za 0,2 odstotka 
nižji v primerjavi s tednom nazaj. Za 2,7 odstotka se je podražila 
redna delnica Borzno posredniške hiše Nika. Opazno so se povišali 
še tečaji delnic BTC-ja (za 9,2%), Salusa (za 3,3%) in Primofina (za 
4,9%). Tudi tečaji obveznic so se v povprečju povišali. 

Na izvenborznem trgu je najbolj opazen skok tečaja rednih delnic 
Hipotekarne banke Brežice za nekaj manj kot 38 odstotkov, kar 
lahko pripišemo aplikacijskim poslom. Nakupni bon blagajniških 
zapisov druge izdaje se je minuli teden podražil za 17,9 odstotka. 
Promet z njimi pa se kljub temu ni povišal. (NANI) 

Zaključen redni letni remont 
V petek. 2. junija, ob 16.01 uri je bila Nuklearna elektrarna 

Krško sinhronizirana z elektroenergetskim omrežjem in bo po 
opravljenih preizkušanjih pri nizki moči dosegla- polno zmoglji
vost predvidoma konec tega tedna. S tem je v načrtovanem 
roku uspešno zaključen redni letni remont, ki je letos trajal 42 
dni. 

Poleg menjave goriva so bili izvedeni tudi večji remontni 
posegi, kot so ultrazvočno preverjanje gorivnih elementov, pre
gled reaktorske posode, pregled m preventivno cepljenje cevi 
uparjalnikov, kakor tudi vse ostale redne remontne aktivnosti, 
potrebne za normalen zagon in obratovanje elektrarne v nasled
njem (12.) gorivnem ciklusu. Opravljeni pa so bili tudi vsi pogon
ski preizkusi opreme in sistemov, določeni s tehničnimi speci
fikacijami, ter sklopov, ki zagotavljajo razpoložljivost elektrarne. 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 
• 
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Raistava ročnih del 

in srečanje kmetic Posavja 
Krško, 2., 3. in 4. junija - V 

Kulturnem domu je bila te dni 
razstava ročnih del iz kmečke 
skrinje, ki jo je pripravilo Društvo 
kmetic Krško. Predvsem mladim 
generacijam so želele pokazati, 
kaj vse so izdelale žene nekoč, 
ko so si kljub napornim dnem, 
saj je na kmetijah vedno dovolj 
dela, vzele še toliko časa, da so 
kaj spletle, sešile, sklekljale in 
podobno. Prav je, da se tako 
dragoceni izdelki pokažejo, da 
ne bodo stali le doma v omarah 
ali na podstrešjih. Razstavo je 
odprl Danilo Siter, župan občine 
Krško. Predsednica društva Nu-
ška Abram ocenjuje: "Razstava 
je bila dobro obiskana. Vanjo je 
bilo vloženo veliko truda, vendar 
je bilo vse poplačano z obiski." 

V sklopu 20. obletnice delova
nja društva pa se je v soboto pri 
Gasilkem domu Leskovec zbra
lo na tradicionalnem posavskem 
srečanju 'kmetic 260 žena, ki so 
prisluhnile pozdravnemu govoru 
župana občine Krško, ministru 
Ostercu in Mileni Kulovec iz se
deža republiške uprave za po
speševanje kmetijstva. Popol
dan so jim popestrile kostanjevi-

ške Harlekinke, folklorna skupi
na iz Pisec in ansambel Stranjski 
fantje. Najzaslužnejšim člani
cam društva in sodelavcem so 
podelili posebna priznanja in po
hvale. (Lea) 

Priznanja za požrtvoval
no delo za društvo so pre
jeli: Marica Živič, Anica 
Gerjevič, Zinka Razum, ob
čina Krško, Branka Radej-
Koren, Kmetijska svetoval
na služba Krško, Ivan Ko-
zole, Zavarovalnica Triglav, 
Helena Mrzltkar, Marija Se
daj, Rolan d Lauer, Dusan
ka in Valter Ernst, občina 
Obrigheim, Olaf Lovrenčid 
in Nuška Abram. 

Pohvale za ohranjanje 
dobrih medsebojnih odno
sov so prejeli: Društvo 
kmetic iz Brežic in Andreja 
Špeljak, Zveza kmetic Sev
nica in Slavica Šušterič. 

Pohvale za prizadevna 
dela v društvu pa je prejelo 
47 žena, ki vseskozi aktiv
no delujejo v društvu, (iea) 
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Nova goveja pasma 

Lansko leto je Slovenija uvozila seme pasme belo belgijsko go
vedo. Poznano je po svojih izrednih pitovnih lastnostih, cilj pri nas 
pa je izboljšati mesnatost pri pitancih. 

Na področju občine Krško smo osemenili okoli 50 krav, pretežno 
sive pasme in križanke. Za ta teleta je značilno, da so ob porodu 
nekoliko večja, zato smo semenili samo krave, ki niso imele težav 
pri porodih. Uspešnost oploditve je bila visoka in danes imamo že 
nekaj lepih telet te pasme (križancev). Zanimivo je, da doslej, kljub 
svarilom, ni bilo pri porodih posebnih težav. 

Tomaž Cigler, dr. vet. med. 

Tudi sicer so teleta zelo vitalna. Krava Muza in njena telička. 
Bela, stara šele dva dni, pa že gre z mamo na pašo. 

Pripustita postaja za konje 
" R e j a jahalnih konj 

v Sloveniji 
se mora pospešiti46 

Janez Kavšek iz Roj pri Šentjerneju ima pripustno postajo 
konj, trenutno pa v njegovem hlevu rezgetajo štiri plemenske 
kobile - trije letniki vrhunskega pedigreja, plemenski žrebec 
holstein, nekaj konjev pa ima na stanarini. Večino zemlje imajo 
v zasebni lasti, krmo za konje pa kupujejo. Cela Kavškova 
družina živi z njimi. 

S konji so se začeli ukvarjati že leta 1986, vendar s strogim 
pravilom čistokrvnosti. Želeli so izboljšati položaj jahalnih konj v 
Sloveniji, zato so tudi renovirali hleve. Janez Kavšek pripoveduje: 
"Že na samem začetku smo bili primorani orientirati se na poznan
stva, sami smo financirali vse. Država nam ni prav nič pomagala, 
zato sem sam s svojimi sredstvi ustvaril plemensko čredo, ki zajema 
do 30 kobil, in vsako leto osnovni čredi priskrbel zadovoljivega 
plemenjaka, ki ji ustreza in jo vodi. Vsak žrebec, ki ga pripeljem iz 
tujine, je testiran. Poreklo vseh konj je nemško: holstein, oldemburg, 
west falen, hannover... Reja konj na našem področju se mora po
spešiti, ne pa, da rejcem mečejo le polena pod noge. Zunaj so te 
stvari bolj cenjene. Tako sem primoran sodelovati z rejci iz tujine." 
(Lea) 

KMETIJSKI NASVETI 
VARSTVO JABLAN 

Zaradi deževnega vremena naj bi še enkrat uporabili sistemične 
pripravke. Ob nastopu lepega vremena pa naj bi prešli na kontaktne 
pripravke (captan, delan, ditan, dodine). 

Sedaj je tudi primeren čas za zatiranje jabolčnega zavijača. Glede 
na to, da imamo insekticide iz različnih skupin, je tudi čas uporabe 
različen, na to pa je treba biti pozoren. 

Za uporabo INSEGARJA proti jabolčnemu zavijaču je primeren 
čas med 1. in 5. junijem. Za uporabo DU-DIM-a ali ALSYSTIN-a je 
primeren čas med 7. in 12. junijem. 

VARSTVO VINSKE TRTE 
Pred cvetenjem naj bi še uporabili kontaktne fungicide, kot so 

antracol, folpet, euparen in podobni. Proti oidiju pa naj bi dodali 
žveplene pripravke kot pepelin, thiovit pa tudi karathan, vendar ne 
več kot 0,1 %. 

VARSTVO POLJŠČIN 
VARSTVO PŠENICE 

Zasledili smo močan napad listnih uši. Priporočamo, da pregle
date svoje posevke in, če je potrebno, ukrepajte. 
Lahko uporabimo pripravke, kot so: karate, fastak, decis ali chro-
morel D. Z njimi lahko zatiramo tudi žitnega strgača. Kolikor nam 
ta sredstva niso dosti učinkovala, lahko uporabimo še sistemične 
pripravke pirimor, aktelik, hostaquick. 

VARSTVO KROMPIRJA 
Sedaj je primeren čas, da začnemo varstvo krompirja proti krom

pirjevi plesni. Priporočamo, da uporabite kontaktne pripravke. To 
so lahko: dithan ali antracol ali poliram DF. 

ZATIRANJE PLEVELA PO VZNIKU KORUZE 
Proti semenskim in koreninskim širokolistnim plevelom (njivski 

slak, navadni osat, preslica, ščir, loboda) lahko uporabimo: banvel 
480 ali dikocid ali herbocid. Proti plazeči pirnici in divjemu sirku 
lahko uporabimo teli 75 WG ali tarot 25 DF ali motivell. Tem priprav
kom je potrebno dodati še močilo. Velikost koruze je lahko 2-6 lista. 

Smiljana Tomše, dipl. ing. agr. 
KSS Krško 

Degustacrija 
v Agrok ombrina to vem centru 

Krško, 31. maja - Agrokombinat je v svojem distribucijskem 
centru pri videmski cerkvi pripravil degustacijo. Srečanje pri 
nekdanji kinodvorani Svobode sodi v sklop prireditev ob tride
seti obetnici M-Agrokombinata, na njem pa so gostitelji želeli 
med seboj seznaniti svoje dobavitelje in kupce. 

Dobavitelji so predstavili celo vrsto alkoholnih in brezalkoholnih 
pijač in tak načinom promocije izdelkov (neposredni stik s potrošniki) 
jim je bil všeč. Poslovodkinja, Darinka Ribič: "Distribucijski center 
je sicer namenjen grosistični oskrbi gostincev in trgovcev v krški 
in brežiški občini, vendar pri nas ljudje lahko kupijo tudi manjše 
količine pijače." Pred pričetkom degustacije so zbranim spregovorili 
Agrokombinatovi vodilni ljudje. Direktor Ivan Kozole je večino svojih 
misli namenil načrtom za nadaljnji razvoj podjetja, ki jih nameravajo 
uresničiti v okviru sistema Mercator. (ika) 

STEKLARSTVO 
U L I C A D E L O V N I H B R I O A D 26 
66273 LESKOVEC pri Krikom - T«l./fai: 0608/33-150 

| / \ DUŠAN 
W * VUČAJNK 

VSE VRSTE STEKLARSKIH USLUG 
LN PESTRA IZBIRA OKVIRJEV 

Delovni čas: 7 • 1S\ sobota od 7 - 12h 

ŠENTJERNEJ. ŠMARJE 13, tel.: 068/ 81-118: lax: 068/ 81-119 (7h-l5h. sobota zaprlo) 

NOVO MESTO LJUBLJANSKA 27 TEUFAX 068 /323-000 (9h-18h sobota 9h-13h) 

POOBLAŠČENI ZASTOPNIK ZA: 
SVETOVANJE • PRODAJA • MONTAŽA * SERVIS MOBILNIH TELEFONOV 

mobitel 
C A R R Y P H O N E 

1 5 0 . 0 0 0 S I T 

B. F O R T E 

1 5 0 . 0 0 0 S IT 

B. DELTA 

2 5 0 . 0 0 0 SIT 

B. C L A S S U 

2 9 5 . 0 0 0 SIT 

DOBAVA TAKOJ! CENE SO S PRIKLJUČKOM IN BREZ PROMETNEGA DAVKA 

VSEM IMETNIKOM MOBILNEGA TELEFONA ODOBRIMO 
27% POPUSTA ZA NAKUP VSAKEGA NASLEDNJEGA APARATA! 
ODLOŽENO PLAČILO: POLOG cca 35% * 6 OBROKOV PREPLAČILO cca 9% 

LE ASING PLAČILO: POLOG cca 22% * 12 OBROKOV - PREPLAČILO cca 22% 

NAROČNINA Ml : 4 920 SIT / MESEC * 1 min POGOVORA PODNEVI 49,20 SIT . PONOČI 24.60 SIT 

NAROČNINA M! 1 640 SIT / MESEC • 1 min POGOVORA PODNEVI 98 40 SIT PONOČI 12.30 SIT 

DNEVNI POGOVORI VELJAJO 0 0 7h- I9H, NOČNI OD I9h7h. SOBOTA 0 0 Uh DALJE IN CELA NEDELJA 

CENE POGOVOROV VELJAJO V NOTRANJEM PROMETU PROMETNI DAVEK ZA NAROČNINO JE SV ZA POGOVORE 20% 

S TRŽNIC 

J A J C A 

J A B O L K A 

H R U Š K E 

G R O Z D J E 

Krvi 

B A N A N E 

LIMONE 

P O M A R A N Č E 

PARADIŽNIK 

P A P R I K A 

PETERSILJ 

O H R O V T 

SOLATA 

KROMPIR 

K O R E N J E 

POR 

Č E B U L A 

Č E S E N 

fTŽOLCZRN.) 

SVEŽE Z E 1 J E 

C V E T A Č A 

OREHI 

BREŽICE 

17 

150 

300 

600 

250 

120 

110 

160 

170 

3S0 

300 

•s 
100 

« 22d 

. 160 

160 

210 

140 

450 

310 

140 

300 

»90 

KR&KO 

14 

160 

300 

600 

240 

100 

160 

150 

130 

400 

300 

200 

200 

160 

160 

200 

130 

450 

300 

150 

300 

950 

KOZJE 

I I 

140 

300 

240 

ISO 

200 

140 

l « 0 

390 

300 

220 

200 

160 

140 

230 

130 

420 

320 

130 

280 

SEVNICA 

16 

150 

200 

500 

220 

140 

150 

130 

I M 

300 

300 

250 

150 

150 

130 

210 

140 

300 

300 

140 

270 

1.000 

KADEČE 

I I 

130 

180 

420 

220 

130 

150 

120 

160 

280 

300 

300 

150 

160 

120 

220 

140 

280 

300 

130 

250 

700 

LES
KOVEC 

18 

140 

300 

600 

280 

1S0 

200 

150 

180 

350 

350 

200 

170 

160 

150 

450 

320 

140 

300 

Opomba: vzete so nainižie cene: količine so izražene v kilogramih 

Brežice, 3. junija - Na tokratni tedenski prašičji sejem so pripeljali 
250 prašičkov, mlajših od treh mesecev, in jih po ceni 360-390 SIT 
za kilogram žive teže prodali 135. Pripeljali so tudi 40 starejših 
prašičev. Po ceni 240-270 SIT/kg žive teže pa so jih prodali 15. 
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eiport-imporl 
trgovina s kmetijsko mehanizacijo 
nstopstro ^ f e MARIBOR 

d.o.o. 
68000 Novo mesto 

Velika Cikava 25 
Tel.: 068/322-825, 23-826 
22-288; Fax: 068/322-625 

NA ZALOGI TRAKTORJI: Univerzale (tudi samo kabine), 
Zetor, Goldoni 

NAHRBTNE KOSILNICE: Kavvasaki, Boss 
SAMOHODNE KOSILNICE: Hary, Husqvama, Jonsered 
KOSILNICE: BCS, Goldoni, Gaspardo 
ŠKROPILNICE: Agromehanika 
PUHALNIKI: Tajfun 
CELOTNI PROGRAM: SIP, Bori - Sežana, Olemac, Muta, 

Tehnostroj (v akcijski prodaji) 

Cisterne za gnojevko Creina, Varilni aparati Varstroj, 
akumulatorji Vesna (tudi servisiramo), inox posode za vino. 

PRODAJNO-SERVJSNI CENTER 
ŠKOFLEK 

Vandalova8. DOBOVA 68257 
tel.: (0608) 67-043 

Kompletna prodaja BMW vozil, staro za novo, 
kompletno servisiranje In vzdrževanje vozil. 
Od 1. junija sprejemamo Informativna naročila za 
BMW serije 5, ki bo prišla na trg v letu 1996. 

ASTROLOŠKI HOROSKOP Z A OBDOBJE 
NED 7. IN I I . JUNIJEM IOOS 

Rebeka Dremelj v finalu 
* la izbor modela '95 
Ljubljana, 1. 

junija - V di-
Vskoteki Dakota 

-je potekal pol-
finalni izbor za 
Model '95. Po
merilo se je 25 
kandidatk, iz
med teh pa je 
strokovna ko
misija izbrala 
15 finalistk. 

Finalna prire
ditev za izbor 
modela '95 bo v 
petek, 23. juni
ja, v športni 
dvorani na 
Otočcu. Organi
ziran bo TV prenos v živo. Oddajo bo vodil Stojan Auer, priljubljeni 
voditelj oddaje Poglej in zadeni. Izbor bodo opravili strokovnjaki 
agencije Fashion iz Milana, ki bodo poskrbeli, da bo nekaj naših 
lepotic delalo tudi za to svetovno znano modno agencijo 

Do tedaj pa bodo kandidatke še precej garale, saj je pred njimi 
veliko snemanj. Začele bodo s fotoalbumom in nadaljevale s sne
manjem za TV predstavitev modelov, ki bo potekalo v Aqualandu 
v Italiji. 

V času, ko o Rebeki nismo poročali, je postala miss kazinoja 
Kranjska Gora in bila druga v kazinoju Otočec. Veliko je snemala, 
med drugim tudi za Lisco iz Sevnice, ki je predstavila nove modele 
svojih kolekcij in novo zaščitno znamko. 

Vsi, ki jih zanimajo lepotna tekmovanja, imajo tako lepo priložnost, 
da na skoraj domačem terenu vidijo Rebeko Dremelj s Senovega. 
(Toni) 

L/ 
OVEN 

21.3.-21.4. 

DVOJČKA 
21.5.-21.6. 

RAK 
22.6.-22.7 

LEV 
23.7.-23.8. 

U 1 U 
TEHTNICA 
24.9.-23.10. 

ŠKORPIJON 
24.10.-22.11. 

9 oŠ 
KOZOROG 
23.12.-20.1. 

VODNAR 
21.1.-19.2. 

Morda se boste ali pa ste se že naučili biti diplomat
ski, kar bo vaše odnose s partnerjem in drugimi zelo 
popravilo. Važno je, da se naučite poslušati in da 
ne padate v reakcije zaradi vsake malenkosti. To 
samo pove, kako ste nesprejemljivi. 

Možno je, da se boste nekako bali ljudi in se jih 
boste izogibali, posebej pa tistih, ki od vas nekaj 
pričakujejo. Občutljivi boste na kritike, zato boste 
lahko imeli močne čustvene izpade, ki jih ne boste 
mogli več zadrževati. 

Se vedno ste v odličnem obdobju glede vašega zdra
vja in splošnega počutja, le da zaradi neodgovornosti 
lahko pričakujete težave v službi. Tisto, kar ste vedno 
mislili, da se vam ne more zgoditi, se utegne sedaj 
zgoditi tudi vam. Vse se vrti. 

Kadar ste napeti in imate čustvene izbruhe, je naj
boljše zdravilo rekreacija - tek, dolg sprehod, pot v 
hribe. Treba je delati pri sebi in spoznati vzroke za 
težave. Svetujem vam meditacijo in druge tehnike 
samorazvoja, sicer se boste zadušili v lastnih čustvih. 

Počutili se boste malce utesnjeni, na dan bodo prišli 
nekateri vzorci, ki so že dolgo potlačeni in spoznali 
boste, da vam materialni svet ne more dati tistega, 
po čemer hrepenite. Če boste imeli občutek, da vas 
okolica na sprejema, je to dobro. 

Še vedno ste v težavah v ljubezni, vedeti pa morate, 
da nikoli ni le eden sam kriv za težave, temveč oba, 
zato se nehajte obsojati, postavite stvari na noge in 
predvsem - sposobni morate biti videti stvari tudi s 
partnerjeve strani. Vse bo v redu. 

Vaša utrujenost ni le vaša, ampak jo čutijo vsi, zato 
se z njo ne obremenjujte po nepotrebnem. Pozabite 
na medicinske knjige in zdravnike in se nehajte 
ukvarjati z malenkostmi. Odkrili boste, da v resnici 
niste tako prijazni, temveč zelo trmasti. 

Depresivni in brezvoljni boste, kar je čisto naravna 
posledica sprememb, ki se dogajajo na Zemlji in se 
vas, ker ste bolj občutljivi, morda bolj primejo kot 
druge. Te spremembe niso več le na energetskem 
nivoju, ampak so se že spustile na fizis. 

Ko se pojavijo težave, na katere ne morete vplivati, 
je najbolje leči in počakati, da minejo. Bolj vas bo 
strah, slabše bo. Mnogi vam stalno govorijo, da ne 
delate pravilno in vam skušajo svetovati bolje in 
mnogi imajo prav, vi pa ste še kar gluhi. 

V fizičnem počutju bo prišlo do sprememb, ki si jih 
ne boste znali razložiti in po resnici povedano - tudi 
zdravniki vam ne bodo znali odgovoriti. Vse to je 
samo povečana občutljivost na čustvene in miselne 
energije vaše notranjosti ali okolice. 

Zopet ste v odličnem obdobju, ko lahko marsikaj 
dvignete na višji nivo. Imate polno energije, odlično 
se počutite, v družbi boste spet priljubljeni kot le 
redko doslej, spet vas bodo potrebovali ljudje in se 
vas spomnili stari prijatelji. 

Tokrat bo vaše fizično in duševno stanje pod velikimi 
pritiski, zaradi preobremenjenosti s svojimi problemi 
boste skoraj izčrpani in možne so bolezni. Bolezni 
nastanejo takrat, ko človek nima več dovolj energije, 
da bi se jih branil. Počivajte in meditirajte. 

Dan odprt ih v ra t 
OŠ Krško 

Krško, 2.junija - Učitelji in učenci OŠ Jurija Dalmatina Krško 
so tudi letos odprli svoja šolska vrata vsem staršem in mnogim 
drugim radovednežem. Najprej so se v KDK predstavili trije pevski 
zbori in literarne skupine z lastnimi pesmimi. Nato pa so vse goste 
povabili v šolo, kjer je prav vsak razred predstavil svoje dejavnosti. 
Stene razredov so krasili razni likovni izdelki, predstavili so različne 
projekte, nekateri zaigrali tudi kakšno igrico... Ogledali pa smo si 
lahko tudi nastop mlajše, srednje in starejše gimnastične skupine, 
na športnih igriščih pa so svoje spretnosti predstavili športni raz
redi. (Kati) 

Poidrav i i Los Angelesa 

-Cstnn&T 
GRANIT ( L O A , 68250 Brežice 

Cesta bratov Čopkov 50 
td. & fex: 0608/61-266 

TRGOVINA Z GRADBENIM 
MATERIALOM IN ŽELEZNINO 

NUDIMO VAM: 
- gradbeni material 
- stavbno pohištvo 
-izolacije 
elektro material 

- material za centralno ogrevanje 

- jub program 
- sanitarna keramika 
-orodje 
- bela tehnika 
- vodovodni material 

Iz Kalifornije se nam je ponovno oglasil Toni Abram iz Krškega, 
ki si služi kruhek na mednarodni potniški križarki. Pozdravlja vse, 
ki ga poznajo, kaj več pa z razglednice ni bilo razbrati. Lepo je, da 
se je vsaj javil iz daljne Amerike oz. da ni pozabil na nas. Do 
naslednjega javljanja mu želimo vse najboljše pa mirno morje... 
(Galex) 

Še vedno brez naslova 

petek, 26.5. 
Današnji dan sem preživel do

besedno v avtu. 
Brežice - Novo mesto - Ljub

ljana - Novo mesto - Ljubljana 
- Nova Gorica; to je pot, ki me 
je čakala, kar nekaj kilometrov, 
ali ne, in če dodam, da sem imel 
zvečer še oddajo; ni mi lahko. 

V Ljubljano pridem, kakor pra
vi pregovor, "kot lačen srat", kar 
pomeni, da sem doma pozabil 
najbolj osnovno stvar - denar. 
Na pomoč mi priskočita Danilo 
(Avia Band), ki mi posodi denar, 
in njegova žena, ki mi skuha ko
silo. 

Oddolžil sem se jima tako, da 
sem dal Danilotu en krog s tigro. 
njej pa sem pomagal prestavit 
hladilnik. 

Sicer pa je bil moj pravi namen 
gostovanje na radiu Gama MM, 
kjer sem govoril nekaj o Street-
ballu. Pogovor je vodil famozni 
Sašo Bole; nič kaj posebnega, 
menim, da je fant malo nervo
zen, saj je neprestano tolkel po 
mizi in kričal "coooool". Z enega 
radia takoj na drugega in že je 
na vrsti naša oddaja, ki je lepo 
prišla in še lepše odšla, tako da ' 
imava z Darjo dober razlog več 
za pijačo na Loki. Pravi razlog 
je ta, da me tam čaka Morana, 
ki ima prav tako kot jaz določene 
zadolžitve na Streetballu, ki bo 
jutri v Novi gorici. 

Pot v Novo Gorico je bila rela
tivno dolga, tam prespiva pri 
njeni prijateljici. 

sobota, 27.5. 
Adidas Streetball ima v Novi 

Gorici že v startu nekaj spre
memb glede na prvi turnir v Ma
riboru; prijavljenih je manj ekip 
in okoli igrišč je več gledalcev. 

Turnir je potekal tekoče, tako 
da smo pravočasno končali, kar 
pomeni, da imamo dovolj časa, 
da pridemo domov. Sicer se to 
smešno sliši, vendar sem po 
takšnem celodnevnem divjanju 
po igriščih in povezovanju pro
grama resnično tako utrujen, da 
si ponoči, če sem sam v avtu, 
ne upam domov, saj bi lahko 
zaspal za volanom. 

Da je Slovenija res majhna, 
sem videl tudi v Novi Gorici, saj 
sem se srečal z ljudmi, za katere 
se mi še sanjalo ni, da bi jih lahko 
srečal prav tam; med drugim 
tudi z mojim zadnjim trenerjem 
pri rokometu - Blatnikom, ki se
daj v Novi Gorici trenira "neke 
nove klnice", tako bi zapel Bala-
ševič. 

Kljub temu, da pridem domov 
zelo utrujen, mi nekaj ne da miru 
in še enkrat rinem nekam ven, 
čeprav komaj hodim in gledam; 
in sem šel, a kmalu prišel nazaj. 

nedelja, 28.5. 
Tokrat ne bo šale, ker je to 

rasnica. 
To, da so Krčani sposobnejši 

lobisti kakor Brežičani, je znana 
resnica. Vendar še nikomur od 
Brežičanov ni uspelo ugotovit, 
kje je ključ uspeha; meni je to 
uspelo. 

Neformalni pogovori, ob pija
či, pri Cekinu; tam je zbirališče 
podjetnih Krčanov in tam se ku
jejo zarote, ki jih kasneje čutimo 
v Brežicah. 

ponedeljek, 29.5. 
Zdi se mi, da ima telekom naj

več dela oz. največ zaslužka 
prav ob ponedeljkih. Na ta dan 
po telefonskih žicah preteče naj
več informacij. Sporočijo mi (po 
telefonu seveda), da je ponede
ljek, 5. junij, dan, ko bom imel 
razgovor z Juretom Koširjem. 

torek, 30.5. 
Nastop na Poglej in zadeni se 

približuje s svetlobno hitrostjo, 
mi pa smo še vedno popolnoma 
nepripravljeni, še več, imamo 
tono problemov, ki lahko one
mogočijo nastop. Prvi problem 
je plesalec, ta nima slovenskega 
državljanstva (Albanec) in za 
Avstrijo potrebuje vizo, ki je ni
kakor ne more dobit. 

Drugi problem je koš, na kate
rem se bodo izvajale nekatere 
akrobacije; tudo on potrebuje 
nekakšno "vizo", ki je nikakor ne 
more dobit. 

Deset najslabših in najgrših 
besed sem si izrekel pred spa
njem. Kako sem lahko pozabil 
klicat Bajago in njegovega me-
nedžerja! 

sreda, 31.5. 
Čisto moker in nervozen se že 

ob 7. uri zjutraj spravim k telefo1 

nu in kličem. Glas na drugi strani 
me najprej vpraša, koliko je ura, 
in začutil sem rahlo zmedenost 

in jezo, ker sem ga tako zgodaj 
poklical. 

Kljub vsemu sva se dogovori
la; razgovor z Bajago bom lahko 
opravil v četrtek ob 21. uri v pro
storih diskoteke. Atlantis v No
vem mestu. 

Še ena velika stva me čaka 
danes, naučil naj bi se nekaj ple
snih korakov, da bi bila koreo
grafija za nastop popolna. Ni
sem se branil in odšel sem v 
Ljubljano. Po temeljitem prouče
vanju desetih ali petnajstih potez 
oz. korakov, ki naj bi se jih nau
čil, sem oba plesalca in "tovari-
šico" povabil na pijačo. Sebe in 
njih sem prepričal, da rajši nič 
ne delam, kakor pa da delam 
nekaj "brez veze". 

Učna ura se je hitro končala. 

četrtek, 1.6. 
V Novem mestu teče še zadnji 

pogovor okoli nastopa. V bistvu 
sedaj je, kar je, tako da pogovor 
temelji na tem, kje in kdaj se 
dobimo, in predvsem, kdaj dobi
mo plačano. 

Točno ob 21.00, morda malo 
prej, stopim skozi vrata Atlanti-
sa. Bajage še ni. V takšnih tre
nutkih postanem skeptičen, saj 
me je že veliko zvezd pustilo na 
cedilu. Sedaj, po zadnjih nekaj 
primerih, lahko rečem, da so me 
na cedilu pustile male zvezde, 
kajti velike so še vedno prišle. 
Tudi Bajaga. 

Posnel sem dobro uro "suro
vega materiala"; kaj sem posnel 
in o čem sva se z Bajago pogo
varjala, boste lahko slišali v pe
tek, 9. junija (če se do takrat ne 
premislim in pogovora ne pro
dam kam drugam). (Edi) 
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PA SE SLIŠI. 

Znebite se starih mark. To ste verjetno že slišali. Starim nemškim 
markam konec junija izteče veljavnost. Zato bo najbolje, da jih 
nemudoma zamenjate za nove. Če jih imate, seveda. Mislim na 
tiste doma, skrite v nogavicah ali kje drugje. Zgodi pa se vam lahko 
tudi to, da se odpravite v menjalnico ali banko, pa vam prijazna 
oseba pove, da novih mark ni. Če pa že so, vam bodo zaračunali 
provizijo. Vseeno pa se čim prej znebite starih mark. 

Polna dvorana krškega kulturnega doma je z burnim aplavzom 
nagradila igralce Mestnega gledališča ljubljanskega za njihov nastop 
s Partljičevo komedijo "Štajerc v Ljubljani". To je bilo prvo gostova
nje Štajerca po premieri in še to se je zgodilo bolj izjemoma, ker 
MGL do konca iste sezone s svojimi igrami ne gostuje. To je vse
kakor uspeh tako vodstva doma kot sponzorja - Agrokombinata. 
Tone Partljič je Štajerca zasnoval na posmehu sodobnim dogaja
njem v družbi in zlasti v politiki. Humor je karakterni in situacijski. 
Samo: če bi natančnejši opazovalec pogledal obraze po dvorani, 
bi lahko ugotovil, da se nekateri izmed obiskovalcev navdušeno 
smejejo sami svojim deformacijam. 

Slovenska ovca. Vsi vemo, da se na pravih piknikih mnogokrat 
na ražnju obrne tudi kakšen "pajcek". Vse lepo in prav, vendar pa 
ne za vse. V družbah se najdejo tudi kakšni ljudje, ki ne jedo 
svinjskega mesa. Pa se najde tudi kakšen, ki te ljudi potolaži, da 
jim škodilo ne bo nič. Ne enem pikniku reče Slavko: "E moj Muco, 
ti kar jej. Saj to je slovenska ovca." 

Senovške kresničke, bi bile kar pravšna rešitev za razrešitev 
čedalje večjih težav pri prehodu z enega na drugi konec Senovega. 
Zakaj ravno kresničke? Preprosto zato, da bi si v večernih urah 
lahko nadomestili "slepečo" cestno razsvetljavo, ob tem pa bi lahko 
preprosto preskočili vse ovire, ki čakajo na poti skozi Senovo. Ovir 
je res veliko, od velikih lukenj, polnih vode, do neustrezno parkiranih 
avtobusov in tovornjakov. Odgovorni bi se že lahko zganili in pra
vočasno ukrepali, saj bomo drugače namesto kresničk dobili kak
šnega "angelčka". 

Koliko strojev za rezanje asfalta ima podjetje Kostak Krško? 
Dva! Dva stroja, ki poškodovano površino asfalta izrežeta, nakar je 
pripravljena za ponovno asfaltiranje, ki je ponavadi boljše kot pa 
navadno krpanje cestnih lukenj. Ko se je krški župan Danilo Siter 
hudoval, da je stroje za rezanje poškodovanih asfaltnih površin le 
poredko videti, mu je vodja sektorja za nizke gradnje odgovoril, da 
bi še kako rad videl, da bi oba rezalna stroja čim več delala, vendar 
bi na ta način v kratkem spraznila občinski proračun. Morda, morda 
pa ne, kdo ve? 

Telepatija je vzrok, da so Kostakovi delavci prav v petek "zaflikali" 
hitrostne ovire skozi Senovo. Kar na dveh mestih so bile take luknje, 
da bi ob neprimerni hitrosti lahko odletelo kolo vozilu, ki bi bilo 
prisiljeno zapeljati vanjo. Telepatija ali pa morda povsem navadna 
sreča je rešila Kostak, da ni doživel hude kritike na račun svojega 
dela pri polaganju kanalizacije. Prav gotovo bi lahko neljubo oviro 
že zdavnaj odstranili, žal ni bila na cestišču, kjer bi se pogosto 
vozili vodilni iz Kostaka. Klub temu se jim Senovčani zahvaljujemo 
za izkazano pozornost. 

Zastrupljanje otrok. Sestavni del športnih prireditev je tudi pu
blika. Ta pa se med sabo tudi razlikuje. V želji po vzgoji publike so 
se krški spidvejski funkcionarji že pred leti odločili, da bodo posav
skim šolarjem (do četrtega razreda) razdelili brezplačne vstopnice 
za ogled speedway dirk. To tradicijo nadaljujejo še danes. Vsi pa 
vemo, da ni namen tega le vzgoja publike, ampak tudi "zastrupiti" 
otroke s tem atraktivnim, pa tudi nevarnim športom. Vsem zastrup
ljenim želimo čim več atrakcij, pa čim manj poškodb. 

Postaja v Stari vasi. Mnogi se sprašujejo(mo), zakaj se tabla za 
avtobusno postajo v Stari vasi skoraj ne vidi več, kajti nagnjena je 
v smer, ki nikomur ne služi. Kmalu pa se bo zgodilo, da se bo 
polegla, mogoče pa je sploh več ne bo. Mogoče je temu vzrok 
nočni vandalizem ali pa je ta tabla trn v peti kakšnemu bližnjemu 
sosedu, ki bi si želel, da avtobusna postaja ne bi bila tam, kjer je. 

Tisti, ki trdijo, da je pes najboljši človekov prijatelj, se ponavadi 
ne motijo. Čisto drugače pa je o tem spregovoril neimenovani, ki 
je v neki veletrgovini kradel neke malenkosti in uspel pobegniti, 
seveda le za kratek čas. Policisti so v trgovino prišli s službenim 
psom, ki je storilca kmalu izsledil. Ko so ga vprašali, ali je res pes 
človekov najboljši prijatelj, jim je odgovoril: "Seveda, samo če ni 
policijski!" 

V Šentjerneju je spet odprta, tokrat nova, lepša, modernejša in 
privlačnejša bencinska postaja. Medtem ko je bila zaprta, so imeli 
mnogi Šentjemejčani resne probleme, tako da so se včasih morali 
nekateri, če je le pot vodila navzdol, voziti kar z ugasnjenimi avto
mobili. 

Kostanjevičani vedo, nekateri pa ne. Za vse tiste, ki še ne veste, 
naj povemo, da v Kostanjevici še vedno NI javne razsvetljave na 
otoku, kljub že enemu opominu v naši rubriki. "Sramota," pravijo 
Kostanjevičani, "ampak včasih je celo dobro, da se ne vidijo stare 
podirajoče se hiše, rane mostov, odpadki..." Morda je to namenoma. 
Ja, vsaka stvar je za nekaj dobra! 

Grad naprodaj. Vrli vratar pri kostanjeviškem gradu nima dobrih 
odnosov z gostilno na grajskem dvorišču, saj ne spusti noter nobe
nega, ki ne plača vstopnine, čeprav je ta samo žejen. Še dobro, 
da ne zaračuna že samo pogleda na grad. Za tiste pa, ki bi le kaj 
spili, se zapeljite okoli gradu. In še senco boste imeli pod šotorom, 
ki je ostal od cvičkarije. 

Brežiški maturantje so ob zaključku svojega šolanja počeli mar
sikaj "zanimivega". Med drugim so si "sposodili" tudi fička, parki
ranega pred internatom. Najprej so ga postavili pred šolski vhod; 
ko je ravnatelj vzdignil glas, pa so ga parkirali direktno v šolo. Pa 
ne samo to, na koncu so fičotu spremenili zunanjost, pri razbijanju 
pa so pomagali tudi krški srednješolci. 

Glasbeni gost 

The B lusers 
Najmodernejša jazz zasedba na posavski glasbeni 

sceni opozarja nase 

Oddelek senovške male šole 
v Kranjski Gori 

Ugledni gostje - nekdanji 
brežiški maturantje, ki so obi
skali gimnazijo ob dnevu šole, 
niso zamudili priložnosti, 
ogledati si dogajanje na sicer 
malo zakajenem "placu", kjer 
so imeli med drugim svoj na
stop tudi Blusersi, in nagraditi 
glasbenike z zasluženim 
aplavzom. 

Sedemčlanska zasedba se je 
izoblikovala pozno jeseni, v bi
stvu iz potrebe po predstavitvi 
brežiške šole na gimnaziadi na 
Ptuju z nečim svežim, kar jim je 
tudi uspelo, saj so Blusersi do

besedno "zažgali". Člani skupi
ne so: Tjaša Fabjančič (vokal), 
Savo Štern (trobenta), Rok Lo
patic (klaviature), Gregor Strojin 
(kontrabas), Toni Pere (sakso
fon) - vsi brežiški dijaki, zraven 
pa še nepogrešljivi Lovro Ravbar 
(altsaksofon), Na Ptuju so znali 
združiti svoje kvalitete in jih tudi 
uspešno predstaviti. Mlade in 
malo manj mlade navdušujejo z 
izvajanjem del G. Gershwina 
(Summertime), H. Carmichaela 
(Georgia On My Mind), J. Zawi-
nula (Mercy, Mercy, Mercy). 
(Ana) 

Kranjska Gora, 3. junija - Osemnajst gojencev oddelka male 
šole s Senovega je preživelo tri prijetne dneve v prelepi Kranj
ski Gori. Po zimski pripravi na Bohorju so se odlično odrezali 
in tako napravili še en korak na poti v samostojnost. 

Vzgojiteljica Nada Kozole: "To je naš drugi poskus v projektu 
s ciljem, da se otroci čim prej osamosvojijo. Mislim, da nam je 
uspelo. Imeli smo se lepo, tudi vreme nam je služilo. Vzdušje je 
bilo enkratno. Žal bo našega druženja kmalu konec. Prepričana 
sem, da so otroci odnesli veliko koristnih izkušenj, ki jih bodo s 
pridom uporbljali v pravi šoli. Ob tem se moram zahvaliti staršem 
za posluh, saj so nam omogočili da smo lahko projekt izpeljali. 
Še posebna zahvala pa velja Agimu Krasniqiju, očetu enega izmed 
naših otrok, ki je sponzoriral prevoz. Upam, da bomo naslednje 
leto nadaljevali nabiranje takih izkušenj". 

Na povratku so se malčkom pridružili starši. Skupaj z njimi so 
si ogledali Planico, Letališče Brnik, imeli piknik v Mostecu pri 
Ljubljani in si ogledali še Živalski vrt. (Toni) 

POSAVSKI 
PLESNI KLUB 

KRŠKO tk 
L, PLESNA ŠOLA LUKEC 

KRŠKO 

V A B I T A 

na zaključno prireditev ob koncu plesne 
sezone, ki bo v četrtek, 22. junija, ob 18. uri v 

Kulturnem domu Krško. 
VLJUDNO VABLJENI! ( /oiscarEQUEsi 
Nagradna križanka 

TURISTIČNE AGENCIJE KARANTANIJA 
Sponzor tokratne križanke 

je turistična agencija Karanta-
nija, ki ima svojo poslovalnico 
na CKŽ 36 v Krškem. Eksklu-
zivna ponudba letošnjega po
letja so potovanja v Tunizijo. 
V letošnji poletni sezoni pri
pravljajo pester program po-
čitnikovanja v slovenskem 
Primorju, Kvarnerju, Dalmaci
ji, na grški, španski in italijan
ski obali, pa tudi v notranjosti 
starega kontinenta, kot so iz
leti in potovanja po Avstriji, 
Madžarski, Švici, Franciji. V 
Karantaniji se ukvarjajo tudi z 
raznimi pripravami in zbira
njem propagandnih materia
lov za turistično in gostinsko 
ponudbo, izdelujejo analize 
razvojnih možnosti, predvsem 
za gostince, posojajo avtomo
bile, prodajajo pa tudi karte za 
letalski promet. 

Turistična agencija Karantani-
ja bo za pravilno rešeno križanko 
podarila štiri nagrade: 1. enod
nevni izlet v tujino za eno osebo, 
2.-4. kapo in majico Karantanija. 
Vse reševalce še enkrat opozar
jamo, da bomo upoštevali samo 
v celoti rešene križanke, izreza
ne in časopisa! 

Rešitve križanke iz osemnaj
ste številke - Geslo: TRGOVINA, 
PROIZVODNJA, STORITVE. Po 
vodoravnih vrstah: PONATIS, 
TRGOVINA, OAS, MAT, ID, INA, 
S, ZEL, JAN, TIPKOVNICA, 
OVIEDO, PINJA, RANK, DLAN, 
AR, IND, ANA, ERA, TŠ, KLJUČ, 
PIR, VELIKA DOLINA, EKIPA, 
APARAT. 

Za pravilno rešeno križanko iz 
osemnajste številke M- Agro-
kombinat Krško podarja tri na
grade: 1. Ivan Grugič, Kregarje-
va 1, 68250 Brzice (tri zaboje 

jabolk), 2. Tatjana Vresk, Trubar
jeva 1, 68270 Krško (dva zaboja 
jabolk) in 3. Dejana Piperski, 
Orehovec 57, 68311 Kostanjevi
ca na Krki (en zaboj jabolk). Na
grajencem čestitamo in jih prosi
mo, da se z osebnim dokumen
tom oglasijo v hladilnici v Stari 
vasi (Krško). 

Rešitve križanke iz devetnaj
ste številke - Geslo: TERASA 

GOSTILNE SENICA, SLADO
LEDNI BOUTIOUE. Po vodorav
nih vrstah: GARONA, OROLOG, 
SIP, NR, TERASA, ISERE, 
KDAJ, PL, TANA, OENO, ANK, 
SB, SLADOLEDNI, OT, AL, 
TREN, BOUTIOUE, ANI, RIM, 
VUŠI, NIT, IDA, EO, RACAK, Nl-
GER, SENICA. 

Za pravilno rešeno križanko iz 
devetnajste številke gostilna Se-

nica podarja tri nagrade: 1. Alen
ka Kragl, Boštanj 78, 68294 Bo-
štanj (pet porcij sladoleda), 2. 
Ernest Kernulc, artiče 49 c, 
68253 artiče (štiri porcije slado
leda) in 3. Damjana Žabkar, 
Kržišče 13, 68274 Raka (tri por
cije sladoleda). Nagrajencem 
čestitamo, s sladoledom pa jim 
bodo postregli v gostilni Senica 
na Senovem. 
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SESTAVIL 
BOJAN 
MACUR 

NADAU. 
GESLA 

LJU

BITELJ 

JUŽNO
AFRIŠKA 

KUNA 

A L O J Z 
R E P I Č 

VODNA 
ŽIVAL 

poun 

REKA 
V 

KENIJI 

MESIO 
V IZRA

ELU 
NEMORAIA DVOJICA 

i 

i 

N 
ZVENEČI 

SOGIASN. 
MONGOL 

VU\EW 

PEVEC 
REDtNG 

N A M I 

a H 

SlASB. 
INSTRU
MENT 

KEMIČNA 
TOVARNA 
VUUBU 

KDOR 
SEJE 

POČELO 
TAOEMA 

LANTAN 
STROK. 

ZA IRAN. 
JEZIK 

N A Š 
G L A S 

PIOD 
STROČ

NIC 

MOLZNA 

ZNAL 

ENOTA 
ZA 

JAKOST 
TOKA 
RADU 

LUDVIK 
TOPLAK 

TOMAŽ 
MENART 

" A N T O T T 

AŽBE 
KOCKA 

(lat.) 

GESLO 
KRIŽANKE 

SVOJE

GLAVOST 

ORIENT. 
SUKNO 

BRZICE NA 
VUOKSJU 

ŽENSKO 
IME 

MODEREN 
PLES 

K3NEC 
POLOTOKA 

AKTNU 

C W L 
ZLOBEC 

KMEČKA 

ZADRUGA 

JEZIK 

BANTU 
ČRNCEV 

NEMŠKI 
SLIKAR 

JOHANN 

JAPON. 
DENAR 

VSTOP

N ICA 

ENAKI 
ČRKI 

SRBSKO 
MOŠKO 

ME 



d PO NAŠIH KRAJIH NAŠ GLAS 21, 7. JUNIJ 1995 J 

Se bode končno le d o g o v o r i l i 
Radeče, 2. junija - V času dveh tednov so se v Radečah fv 

večkrat sestali predstavniki Zveze za razvoj Radeč in predstavniki 
strank SKD, SDSS in SLS z namenom, da bi končno le uskladili 
besedilo statuta in se dogovorili o nadaljnem sodelovanju. Kaj so 
se na posameznih sestankih dogovorili, žal pred odhodom v tiskar
no nismo upeli izvedeti, upamo lahko le, da bo zgodovinska seja 
radeškega občinskega sveta v naslednjih dneh, ko naj bi občina 
Radeče končno le dobila svoj temeljni akt - statut, (dama) 

Se e n k r a t o O b r e ž j u 
Radeče, 2. junija - "Primer Obrežje je primer novonastalega 

naselja. Prejšnja občinska skupščina občine Laško je žal prepozno 
reagirala in je sprejela ustanovitev novega naselja Obrežje brez 
Obrežja pri Zidanem Mostu šele dan po spspjetju zakona, zato 
tudi amandma poslanca Lipoglavška ni uspe) in bo na rešitev 
treba počakati do novega Zakona o postopku, ki je v pripravi," 
je povedal Andrej Čokert, pomočnik direktorja Službe za reformo 
lokalne samouprave pri vladi RS. (dama) 

Dva jse t p r i t o ž b 
Čatež ob Savi, 2. junija - Kot smo izvedeli od ministra za 

lokalno samoupravo, Boštjana Kovačiča, je v njihovo službo pri
spelo že dvajset pritožb, v glavnem s področij oz. referendumskih 
območij, kjer so ljudje na referendumu lani izglasovali svojo občino, 
nato pa poslanci v Državnem zboru tega izzida niso hoteli upošte
vati. Seveda obstaja za ustanovitev občine več že dobro znanih 
kriterijev, znotraj katerih so možne tudi posamezne spremembe 
oz. popravki, zvedeli pa smo, da se z referendumskega območja 
Čatež ob Savi na lanskoletno odločitev DZ ni pritožil še nihče. 
(dama) 

1.100 let prve omembe Rajhenbur ga in krajevni praznih 
Krajevna skupnost Brestanica vabi na osrednjo prireditev, 

posvečeno krajevnemu prazniku, 7. juniju, in 1.100-letnici prve 
pisne omembe Rajhenburga leta 895, v soboto, 10. junija, ob 
18. uri na gradu v Brestanici. Ob tej priložnosti je filatelistično 
društvo izdalo dotisk - litografijo Raihenburga 1649 - in pri
ložnostni žig, ki bo na voljo na pošti v Brestanici v soboto, 
10. junija, od 8. do 12. ure. Vabljeni! (Kati) 

P r e d s t a v i l i š e n t j e r n e j s k o do l ino 
Koper, 3. junija - Mednarodnega obrtnega podjetniškega sejma 

se je udeležila tudi Dolenjska turistična zveza, kjer je bila sobota 
dan Šentjernejčanov. Svojo novo občino so predstavili v zloženki. 
Lončarstvo Pungerčar je privabilo na stojnico veliko ljudi, prav 
tako tudi cviček Vinka Štembergerja in Franca Martinčiča, dan pa 
je popestril citrar Darko Duh. Članice aktiva kmečkih žena so 
pripravile specialitete kraja. Sicer pa je občino zastopal župan 
Franc Hudoklin, ki se je o turizmu in sodelovanju pogovarjal s 
tamkajšnjim županom. Predstavitev na sejmu ocenjuje kot zelo 
pozitivno. (Lea) 

I z l e t v a r o v a n c e v d o m a u p o k o j e n c e v 
Krško, 1.junija - Stanovalci doma upokojencev so imeli izlet, 

ki ga organizirajo vsako leto. Bili so na Ptujski gori, nazaj grede 
pa so se ustavili v Rogaški Slatini in si ogledali vrelec. Spremljali 
so jih delavci doma, vodila pa jih je Jožica Mikolanc, v.d. direktorja. 
Izleta se je udeležilo 30 stanovlacev, ki so bili ves čas dobre volje, 
saj je njihov dan minil povsem drugače kot običajno. (Lea) 

I s k r i c a sreče 
Krško, 2. junija - Stanovalci doma upokojencev so imeli popol

dne na obisku kulturno-umetniško društvo Raka in tamkajšnje 
osnovnošolce, ki so jim pripravili bogat kulturni program s plesom, 
glasbo, recitalom in tako se je v očeh stanovalcev utrnila marsi
katera solza sreče. Kako malo je potrebno, da v očeh starega 
človeka zažari iskrica veselja, sreče in občutka, da niso sami. 
Zraven so peli in se zabavali, nepokretnim pa so s harmoniko 
zaigrali kar v sobah. Varovanci in otroci so se težko razšli, vendar 
so si obljubili, da bodo obdržali stike. (Lea) 

S r e č a n j e s e n t j e r n e j s k i h s t a r o s t n i k o v 
Šentjernej, 4. junija - V nedeljo je krajevna organizacija RK 

Šentjernej v šolskih prostorih pripravila srečanje krajanov KS Šen
tjernej, starih sedemdeset let in več. Pozdravno besedo sta okrog 
sto zbranim namenila predsednica KO RK, Jožica Hudoklin, in 
predsednik OO RK Novo mesto, Janez Šušteršič. Člani šolskega 
dramskega krožka so povabljenim v spremljavi citer odigrali Župa
novo Micko, Matjaž Cujnik pa je zaigral na harmoniko, (nic) 

Srečanje delavcev zavodov za zaposlovanje 
Brežice, 2. junija - V Termah Čatež se je na dvodnevnem 

delovnem srečanju zbralo več kot 400 delavcev republiškega 
zavoda za zaposlovanje, na katerem so se zaposleni v enotah 
in uradih medsebojno informirali o novostih na področju zaposlo
vanja ter izmenjati izkušnje. Srečanja se je udeležita tudi ministri
ca za delo, družino in socialne zadeve Rirta Ktinar, ki je zbrane 
informirala o aktualnih dogajanjih in predvideni strategiji ukrepa
nja države na področju zaposlovanja. Kiinarjeva je poudarila, da 
bo nujno potrebno povečati mobilnost delovne sile, zavzeti pa 
se potrebno tudi za enakost med iskalci zaposlitve. (Gaiex) 

Končno a s f a l t n a p r e v l e k a 
Senovo, 2. junija - Cestnemu podjetju, graditelju ceste Bresta-

ftica-Senovo, je končno uspelo položiti še zadnje metre asfalta 
na odseku mimo Metalne. Gre za osnovni sloj cestišča, manjkajo 
priključki, mulde za odvodnjavanje in seveda pločniki. To bodo 
izvajalci opravili v naslednjih dneh. Upati je, da bodo položili tudi 
zaključni sloj (tako kažejo višine jaškov). Ob vsem tem lahko 
izrazimo zadovoljstvo, saj avtomobili tečejo mirno, brez "obvezne
ga" poskakovanja. Žal tega ne moremo reči za cesto skozi Senovo. 
(Toni) 

Z a č e t e k k o p a l n e sezone v B r e s t a n i c i 
Cenjene stranke obveščamo, da je začetek kopalne sezone 

na letnem kopališču v Brestanici prestavljen za en teden, tako 
da bo odprt od 17.6.1999 dalje. 

Razlog za prestavitev je zamuda pri izvajanju večjih sanacij
skih del na bazenu. 

Elektrarna Brestanica 

K o n c e r t m e š a n e g a pevskega z b o r a 
iz O b r i g h e i m a 

Brestanica, 3. junija - Na brestaniškem gradu je moški pevski 
zbor kulturnega društva Svoboda Brestanica ob svoji 

pedesetletnici organiziral koncert mešanega pevskega zbora 
Sangrkranz Frohsinn 1887 Obrigheim in pa otvoritev skupne 
razstave likovnih del umetnikov iz prijateljskih občin Obrigheim 
in Krško. Pevski zbor iz Obrigheima je razgrel srca poslušalcev 
predvsem z dvema pesmima v slovenskem jeziku, ob koncu 
koncerta pa sta zapela oba zbora skupaj. (Kati) 

Z a p e l i so v f a r n i c e r k v i 
Brestanica, 4. junija - Med 2. in 5. junijem je Brestanico 

obiskal mešani pevski zbor Sangerkranz Frohsinn iz Obrigheima. 
Predstavili so se na brestaniškem gradu, v nedeljo zjutraj pa so 
zapeli še v farni cerkvi. (Kati) 

Posavsk i p r o j e k t v E u r e k i 
Krško, 31. maja - V hotelu Sremič so predstavniki podjetja 

DMS d.o.o. in župan občine Krško predstavili mrežni operacijski 
sistem NEOS, skupni projekt podjetij DMS iz Krškega in ND&C 
iz Belgije. Sprejetje v Eureko prinaša sofinanciranje iz sredstev 
ministrstva za znanost ter pomoč pri nabavi strojne opreme, 
literature in možnost promocije, pomembno pri projektu pa je, 
da je prvi v Eureki, katerega glavni nosilec je slovenski partner. 
Prva verzija je že zaključena in prodana, drugo šele razvijajo; 
nameravajajo jo standardizirati za operacijske sisteme DOS, OS 
II in UNIX in dokončati v letu in pol. (nic) 

Z n a j o t u d i k r e p k o d r u g a č e 
Brežice, 31. maja - Brežiška glasbena šola je v Prosvetnem 

domu pripravila koncertni večer z naslovom Znamo tudi drugače, 
na katerem so se s potpurijskim repertoarjem predstavili sedanji 
in bivši učenci ter učitelji. Izvajali so komorne, ljudske, narodno-
zabavne in džezovske skladbe. Občinstvo je koncert toplo spre
jelo, krona večera pa je bil ansambel glasbenih pedagogov, (nic) 

D a n o d p r t i h v r a t 
Raka, 1. junija - Učenci osnovne šole so pod vodstvom svojih 

mentoric kljub zelo napornim dnem, saj se bliža konec šolskega 
leta in mnogi popravljajo svoje ocene, pripravili dan odprtih vrat. 
Učenci so v različnih delavnicah predstavili utrinke življenja v 
šolskem letu 1994/95: folklorno skupino, glasbeno šolo, recitator-
je, plesalce, pevski zbor, dramsko skupino ter šahovsko, likovno, 
tehnično, knjižničarsko, računalniško in naravoslovno delavnico. 
Starši, svet zavoda, bivši učitelji in krajani so z nasmejanimi obrazi 
spremljali program, tako da je bilo proti koncu še bolj sproščeno, 
veselo in razigrano. (Lea) 

P r i d o b i l i p r o s t o r e 
Raka, junija - Na osnovni šoli že od začetka marca potekajo 

dela na podstrešju, kjer bodo pridobili še dve učilnici, računalnico 
in večnamenski prostor. Izvajalec je podjetje Resa. Obljubili so, 
da bodo dela končali konec tega šolskega leta. Tako ravnateljica 
Justina Molan upa, da bodo že v naslednjem šoskem letu del 
pouka izvajali v novih prostorih. Največ težav in skrbi pa so imeli 
marca zaradi preobilice deževja, kar so občutili tudi učenci v 
razredih. Vendar so se učitelji znašli in organizirali mini naravoslov
ne dneve, pouk pa je potekal v jedilnici oziroma povsod, kjer je 
le bila streha. Posledice so vidne v celi stavbi. (Lea) 

Obnovl jeno ces t i š če t u d i skoz i Senovo?! 
Senovo, 5. junija - Iz dobro obveščenih virov smo dobili namig, 

da se je našel denar tudi za nadaljevanje obnove vozišča skozi 
Senovo. O tem naj bi KO SKD obvestil poslanec Černelič. Vest 
bomo preverili in jo podrobneje predstavili naslednjič. (Toni) 

Sodobnejša telefonija v Krmel ju in Tržišču 
Sevnica, junija - Na območju Krmelja, Šentjanža in Tržišča, ki 

jih je do pred kratkim povezovala telefonska centrala v Krmelju, 
Telekom Slovenije, PE Novo mesto že od leta 1994 pripravlja 
izgradnjo sodobnega telefonskega omrežja. Zaradi stroškov so 
delo razdelili v tri faze. prvi dve so zaključili že konec lanskega 
leta, v tretji pa bodo novi centrali v Krmelju in Tržišču razširili, 
analogno centralo v Tržišču pa bo zamenjala digitalna. Dela bodo 
končali predvidoma junija. Novega omrežja ne bodo pripeljali le 
v Budno vas, katere napeljava spada v delovno območje trbovelj
ske poslovne enote Telekoma, (nic) 

N l a d i u s t v a r j a l c i i n v a r č e v a l c i 
Do len jske b a n k e 

Šentrupert, 3. junija - Dolenjska banka je v šoli pripravila sreča
nje svojih varčevalcev in mladih ustvarjalcev, ki so se odzvali na 
njihov razpis. Sodelovalo je 18 šol s 85 proznimi in pesniškimi deli 
na temo Moja najljubša žival/rastlina/delo in Boljših ljudi na svetu 
ni, kot so..., v Šentrupert pa so šli tudi Blaž Iršič, Jasmina Jordan 
in Saša Kuhelj iz Šentjerneja z mentorico Matejo Petric. Udeležence 
so popeljali na izlet, jih na turistični kmetiji pogostili, jim razkazali 
kraj in pripravili program z Vito Mavric, (nic) 

6Po obletnica 
mature meščanske šole 

Krško, 3. junija - V stari krški gostilni Murko se je v petek zbralo 
8 učenk nekdanje meščanske šole, ki je bila v prostorih današnje 
srednje šole. Zbralo se je 8 maturantk od 14 še živečih, skupaj pa 
jih je maturo opravljalo 28. Anica Kužnik, Ivanka Zupan, Milena 
Dolničar, Ivanka Rankel, Marica Pompe, Marija Martinčič, Milena 
Turk in Poldi Kravos so se v soboto zbrale in praznovale 60. oblet
nico mature, ki se ji je takrat reklo "završni izpit", potekala pa je 
od 11.-15. junija 1935. 

Duhovite gospe so povedale, da se počutijo dobro. Nazadnje so 
praznovale 50-letnico mature, zdaj pa so se odločile, da bodo 
praznovale vsaki dve leti. So strankarsko neopredeljene, so pa 
"aktivne v organizacijah", kot so sladkorna bolezen, povišan krvni 
tlak, arteroskleroza... (Cole) 

Nastop s k u p i n e V e n e r a 
Šentjernej, 2. maja - V petek so v osnovni šoli pripravili zadnji 

skupni roditeljski sestanek v tem šolskem letu. Večer je s svojim 
programom popestrila šolska skupina za izrazni ples, ki jo vodi 
Sonja Rostohar iz Novega mesta. Nastopili sta mlajša in starejša 
skupina, slednja s špansko koreografijo, kankanom in baletno va
riacijo ob rokenrol glasbi, (nic) 

Z a k l j u č n a p r i r e d i t e v V V Z K r š k o 
Krško, 4. junija - Vzgojnovarstveni zavod Krško je organiziral 

zaključno prireditev pod naslovom Rad imam svoj kraj. Krški vrtec 
obiskuje okoli 600 predšolskih otrok, na prireditvi pa se jih je 
predstavilo več kot 400. Otroci so s petjem, plesom in igricam 
hoteli prenesti sporočilo staršem, da si želijo lep kraj s prijaznimi 
ljudmi. Predstavil se je tudi otroški pevski zbor, ki ga sestavlja 
kar 51 otrok od treh pa so sedmih let. (Kati) 

O t r o š k i ž i v - ž a v 
Šentjernej, 3. junija - Praznovanja ob 20. rojstnem dnevu vrtca 

Čebelica so se udeležili otroci in njihovi starši ter sorodniki, bivše 
vzgojiteljice, ravnatelj Osnovne šole Pavel Turk, v imenu vzgojno-
varsvene enote pa je vse prisotne pozdravila ravnateljica Metoda 
Turk kot tudi podžupan Jože Krasna.*l Ker je ponagajal dež, 
se je praznovanje sprva odvijalo v vrtcu. Otroci so skupaj z vzgo
jiteljicami prepevali, razposajenost pa je še bolj narasla, ko so na 
vozičku zagledali dve veliki torti z dvajsetimi svečkami, ki so jih 
brez težav upihnili. Pripravili pa so tudi lepo razstavo starih pred
metov iz babičine skrinje, ob katerih so se tudi učili in razmišljali. 
(Lea) 
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Mednarodno srečanje harmonikarjev 

Uspešni nastopi 
brežiških in kršk ih 

učencev 
Pula, maja - Učenci in učen

ke - harmonikarji brežiške in 
krške glasbe šole so uspešno 
nastopili na mednarodnem 
srečanju harmonikašev v Puli. 
Srečanje je bilo tekmovalnega 
značaja, saj so se pomerili so
listi, komorne skupine in har-
monikarski orkestri. 

Glasbeno šolo Brežice so na 
omenjenem 26. mednarodnem 
srečanju predstavljali Ana Ste-
pinšek v kategoriji A, Gregor 
Perner in Uroš Vučajnk v kate
goriji B in harmonikarski orke
ster v kategoriji H. Devetletna 
Ana Stepinšek si je v najmlajši 
kategoriji priigrala tretjo nagra
do, desetletni Gregor Perner 
drugo in Uroš Vučajnk prvo na
grado ter s tem ponovno potrdil, 
da je v svoji kategoriji sposoben 
suvereno in prepričjljivo zmago
vati na pomembnih tekmovanjih. 
Doseženi rezultati so vsekaor 
vzpodbuda za nadaljnje delo in 
plačilo za strokovno delo men
torjev Darka Bogolina in prof. 
Magdiča iz SGBŠ v Mariboru, 
pri katerem se Uroš Vučajnk še 
dodatno izpopolnjuje. Brežiški 
harmonikarski orkester je pod 

vodstvom prof. Željka Škoiča 
dosegel izredno dober rezultat 
in z drugo nagrado dokazal, da 
se na brežiški glasbeni šoli har
moniki posveča veliko pozorno
sti. 

Na tekmovanju so nastopili 
tudi štirje solisti - harmonikarji 
Glasbene šole Krško in po izred
no strogih kriterijih komisije do
segli naslednje rezultate: Mateja 
Malus in Tanja Emst sta osvojili 
tretjo nagrado (obe učenki Mar
tine Horvat), Klavdija Kerin si je 
prav tako priigrala tretjo nagra
do, drugo nagrado pa je osvojila 
Tanja Mežič (obe učenki Ivanke 
Benkovič); učenka Staneta Ceti-
na Katarina Štefanič je za svoj 
nastop prejela tretjo nagrado. 
Najbolje pa se je odrezal harmo
nikarski orkester, ki je pod vod
stvom učitelja Staneta Cetina 
dosegel 86 točk in drugo nagar-
do ter tako zasedel četrto mesto 
od devetih orkestrov. Po dose
ženih točkah so se vsi učenci 
uvrstili v prvo polovico nastopa
jočih, kar kaže na dobro delo 
učiteljev, učencev in tudi zgled
no sodelovanje staršev ter 
osnovnih šol. (Galex) 

Razstava malih plastik 

Od odpadka do shulpture 
Slovenska vas, maja - Pred dnevi so se učenci in učenke OŠ 

Velika Dolina in OŠ Cerklje ob Krki pod vodstvom likovne pe
dagoginje Brigite Barkovič predstavili staršem in širši javnosti 
z razstavo malih plastik z naslovom Od odpadka do skulpture. 

Dela so nastajala med poukom likovne vzgoje, za plastično obli
kovanje pa so se odločili zgolj z naravnovarstvenega vidika. Ker so 
odpadni plastični materiali naravi tuji, doma pa jih je več kot dovolj, 
so se na pobudo ravnatelja Florijana Berganta odločili, da jih upo
rabijo v likovne namene. Razstava je prvi skupen projekt sodelovanja 
dveh šol, na katerih poučuje likovni pouk prav Brigita Barkovič, ki 
podarja: "To niso le izdelki nadarjenih učencev pri nekem krožku, 
ampak je to zgolj predstavitev likovnega pouka." (Gaiex) 

Tudi tokrat so imeli delavci notranjega ministrstva UNZ Krško 
kar polne roke dela. Ponovno so zabeležili nekaj neuspelih 
poskusov ilegalnega prehoda državne meje, zaplenili so nekaj 
orožja, obravnavali par prometnih nesreč... Prejeli pa smo tudi 
prvo sporočilo o izrednem dogodku uprave za obrambo Krško. 

Neurje s točo 
Neurje s točo je 31. maja pri

zadelo Sevnico in njeno okolico 
ter povzročilo vdor podtalnice v 
več objektov. O izrednem do
godku so bili obveščeni GD Sev
nica, IGD Kopitarna Sevnica, žu
pan občine, Uprava za obrambo 
Krško - v.d. načelnik ter sveto
valka ZR. Gasilci omenjenih dru
štev so prečrpavali vodo iz dru
žbenih in privatnih objektov. 
Točni podatki o krajih in oceni 
škode še niso znani. 

Trčenje z vlakom 
S.V. je 29. maja vozil osebni 

avtomobil po kolovozni poti iz 
smeri naselja Gor. Lenart proti 
naselju Zgornji Obrez. Ko se je 
približal nezavarovanemu pre
hodu ceste čez železniško pro
go, je kljub temu, da je po želez
niški progi prihajal vlak, zapeljal 
čez progo. Pri tem je prišlo do 
trčenja, pri čemer je strojevodja 
vlaka trčil v zadnji desni del av
tomobila. S.V. je bil huje poško
dovan. 

Eksplozija 
ročne bombe 

R.P. iz Krmelja je 29. maja za
radi neporavnanih obveznosti z 
B.G., prav tako iz Krmelja, pred 
blokom počakal nanj. Med njima 
je prišlo do hudega prepira. Ko 
je B.G. odšel domov, je R.P. po
tegnil ročno bombo, jo aktiviral 
in jo vrgel po tleh za odhajajočim 
B.G.. Ob eksploziji je bil B.G. 
telesno hudo poškodovan. R.P. 
so kriminalisti ovadili ODT. 

Preblizu desnega roba 
cestišča 

D.D. iz Sevnice je 28. maja 
vozil kolo z motorjem iz smeri 
Orehovega proti Bregu. Zadaj 
na sedežu je sedel D.F. Voznik 
je zaradi vožnje preblizu desne
ga roba vozišča z KZM zapeljal 
na desno bankino in trčil v be
tonski odtočni jarek. D.D. se je 
lažje poškodoval, sopotnik D.F. 
pa je bil huje poškodovan. 

Parkiranje pred krško DZS bi lahko bil neizčrpen vir snovi za 
našo kroniko. Ljudje so domiselni na vse načine. A možakar je 
očitno pomislil najprej na tisto, kar bi storil sam. Ko je videl, da 
fotografiram, je vprašal: "A me boste tožili?" (ika) 

Mladi geologi iz 
prejeli zlato priznanje 
Na naši šoli deluje ogromno 

krožkov in prav vsak učenec si 
lahko najde svoj konjiček. Tako 
so si ga našli tudi učenci iz 8. 
in 6. razreda v krožku "mladih 
geologov" z mentorico Marinko 
Kragl. Osmošolce so predvsem 
zanimali kamniti izdelki, ki so 
ohranjeni na območju naše šole. 
To so različni primerki podbojev 
vrat, vodnjakov, podporniki iz 
kamna, kamni za stiskanje sa
dja, kamnite mize... Ker so jim 
bili ti izdelki tako všeč, so jih 
fotografirali, fotografije prilepili 
na liste in zapisali najvažnejše 
podatke o izdelku. Podpisali so 
kar 85 različnih primerkov. Ugo
tovili smo, da imamo veliko kam
nite dediščine, želimo pa tudi, 
da se ohrani kasnejšim rodo
vom. Učenci 6. razreda so se 
poglobili v najbolj razširjene 
kamnine naše okolice. V zbirki, 
ki so jo učenci nato predstavili 

v Idriji, so različni apnenci, gli-
nenci, skrilavci, keratofirji, ro-
ženci... 

Društvo prijateljev mladine je 
12. in 13. maja organiziralo sre
čanje mladih geologov v Idriji. 
Udeležil se ga je tudi osmošolec 
Robin Papež z mentorjem. In že 
so vidni rezultati. Za svoje delo 
smo prejeli zlato priznanje na 
Malo geološko zbirko. Priznanja 
smo bili zelo veseli, obenem pa 
nas zavezuje, da bomo začeto 
delo nadaljevali. Na tem sreča
nju je sodelovalo 38 šol iz vse 
Slovenije, od katerih smo bili mi 
iz Posavja edini. Poleg razstave 
smo si popoldne ogledali Anto-
nijev rov rudnika. Divje jezero, 
muzej... Bilo je zelo prijetno, ve
liko novega smo slišali, videli, 
spoznali smo se med seboj in 
stkali nove vezi prijateljstva. 
Benjamin Lipovšek, S.r. OŠ Sevni

ca 

Dramski krožek OŠ Šentjernej 
Mentorica: 

"Dobili so me na tinto." 
Šentjernej, junija - Šolsko 

leto se izteka, osmošolcem še 
posebej. Šentjernejski osmošol-
ci, tisti iz dramske skupine, so 
si za smetano na koncu omislili 
postavitev Linhartove Županove 
Micke, ki so jo predstavili na sre
čanju starostnikov. Peter, Uroš. 
Boštjan, Marko, Jernej in Jernej, 
Ines, Irena, Matija, Karmen, 
Marta in Stane so si novembra 
lani zaželeli dramskega krožka 
in ga tudi dobili. Mentorica Ma
teja Petne: "Ulovili so me kar na 

hodniku in me "dobiti na finto" 
- samo za kdaj pa kdaj. Končalo 
pa se je s po petimi urami na 
teden." 

Odlično sceno za uprizoritev 
Zupanove Micke so napravili v 
šoli, kostume pa so si sposodili 
v ljubljanski Open. Še malo manj 
resno - ambicije mladih igral
cev: "Čim več nastopov po Slo
veniji in tujini, seveda tudi po TV, 
čim več kesa, lepih punc oziro
ma fantov, zadovoljna publi
ka ..." (nic) 
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i HRVATSKI 
ZAGORJE T E L : 049 /370-515, 370-

561, 371-255 
FAX: 049/372-068 

PODATKI O PROPAGAN
DNEM OGLAŠEVANJU SO 

DOSEGLJIVI NA UREDNIŠTVU 
NAŠEGA GLASA 

vsak ponedeljek ob 18. uri 
OTROŠKA OPDAJA 

in po NOVICAH 
ŠPORTNI PREGLED 

vsak torek ob 20. uri 
CELOVEČERNI F ILH 

in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

OD SOBOTE DO SOBOTE 
in 

mlad inska oddaja 
H K C T V 

vsak d a n 
ob 19. in 21. uri 

NOVICE 

ToM hladilna in 
klima tehnika 

DOBAVA - MONTAŽA -
SERVIS 

KLim NAPRAV, HLADILNIH 
NAPRAV V GOSTINSTVU, 

INDUSTRIJI IN GOSPODINJSTVU 
C. 4. JULIJA 71 Kriko; 
lal : (0608| 34-876: 

Mobltel: (0609) 627-672 
& M* 1& S r * 

<>« 

BREŽIŠKA PORODNIŠNICA 
V času od 29. maja pa do 5. junija so v brežiški porodnišnici 

rodile: Mojca Lorber iz Župeče vasi - Laro, Suzana Martinjak iz 
Nemške vasi - dečka, Jožica Stopar iz Brestanice - dečka, Irena 
Levičar iz Leskovca pri Krškem - dečka in Nadja Ivšič iz Brežic 
prav tako dečka. Čestitamo! 

Šestindvajseto tekmoranje mladih zgodorinar/er Sloreni/e 

V Stični so tekmovali 
tudi mladi Posavci 

Leskovec, 2. junija - V stični 
na Dolenjskem je 25. in 26. 
maja potekalo tekmovanje 
mladih raziskovalcev zgodovi
narjev iz 108 OŠ. Predstavili 
so 108 nalog na temo "Iz dru
žinskega življenja". 

Iz posavskega prostora je so
delovalo pet šol, ki so bile zelo 
uspešne. Predstavile so se šole 
iz Brežic, Sevnice, Brestanice, 
Leskovca in Krškega. Vse ekipe 
so osvojile priznanja. OŠ Brežice 
in Krško sta osvojili bronasto pri
znanje, OŠ Brestanica in Sevni
ca pa srebrno. Najbolje se je 
odrezala OŠ Leskovec pri 
Krškem, ki je osvojila zlato pri
znanje. 

Mentorica zgodovinskega 
krožka iz Leskovca Zdenka Hor
vat: "Pri zgodovinski nalogi so 
sodelovali: TjašaArh, Bojan Bur
ja, Kaja Kržan, MonikaVeličevič, 
Andreja Račič, Andreja Zupan
čič, Nataša Brajdič, Sabina Braj-
dič, Sandra Jazbec, Simona 
Marinčič, Klementina Marinčič, 

Tatjana Lapuh, Mateja Kosovan 
in Jerneja Žarn. Vsi so učenci 
višjih razredov. 

Naša naloga je iz dveh delov. 
Obdelali smo dva rodovnika in 
sicer pogosto omenjeni priimek 
Arh in rodovnik sodelujočih 
Romk s priimkom Brajdič. Gre 
za Romki, ki sta nekakšna po
sebnost naše šole, saj sta prvi 
prišli do sedmega razreda. Raz
delili smo se v dve skupini in 
izdelali dve nalogi. Gradivo za
nju smo dobili iz družinskih arhi
vov in ustnih pričevanj. Kot se 
je pokazalo na koncu, je bila 
naša odločitev pravilna. Spo
znali smo dve različni družini, 
dva različna svetova in popolno
ma različni civilizaciji. Verjetno 
je to tista posebna zanimivost, 
ki je prinesla uspeh in najvišje 
priznan|e." 

Priznanja sta podelili pred
sednica ZPMS Vika Potočnik in 
predsednica komisije za delo 
zgodovinkih krožkov Jana To-
mažič. (Toni) 

Obisk 
"Brvovskega mlina44 

Otroci mlajše skupine WE Brestanica so si ogledali Brvovski mlin 
v Gornjem Leskovcu pri Blanci. Gostoljubno jih je sprejela Marija 
Prosenik, sedanja lastnica in mlinarica mlina z bogato tradicijo večih 
rodov. Otroci so si z zanimanjem ogledovali mlinska kolesa, poslu
šali ropot v mlinu in spremljali proces mletja moke. Ob koncu pa 
jim je g. Marija prinesla slastno "prosjačo", pečeno v krušni peči, 
ki je ogrela roke in napolnila lačne želodčke. Otroci si še želijo 
takšnih obiskov, vsekakor pa bo v njihovih malih glavicah za vedno 
ostal spomin na mlin, ki ga bodo morda lahko gledali le še na slikah. 

Helena Zupančič, W E Brestanica 

KAVA BAR 
KARIMANI 

SLADOLED 
ČEVAPČIČI, PLESKAVICE 

Vsak dan 
od 5 do 23 ure. 

Kino Šentjernej 
9. VI. ob 20. 22. uri: HITRE 
TARČE, akcijski triler 

Kino Kostanjevica 
10. VI. ob 21. uri: DIVJA RE
KA, akcijski triler 
11. VI. ob 21. uri: PIŠ, akcij
ski 

MALI OGLASI 
V najem oddam enoinpoi-
sobno stanovanje sredi Vid
ma (Krško), primerno tudi za 
poslovni prostor. Tel.: 21-
210/622. 

V Krškem najamem neo-
premljeno eno- ali dvosobno 
stanovanje z možnostjo od
kupa. Tel.: 31-154. 
Prodam hladilnik, rabljen, 
brezhiben. Cena po dogovo
ru. Tel.: 31-628 (po 18. uri). 

* 
Prodam jugo 45, fetnik 1987, 
registriran do junija 1996, z 
generalno obnovljenim mo
torjem. Cena po dogovoru. 
Naslov: Erik Smolej, Stari 
Grad 9, 68270 Krško. 
Proti p lači lu nudim pomoč 
na domu (gospodinjska de
la). Naslov v uredništvu. 

Novof udlance, mladiče od
ličnih staršev, oba )• vzrejna 
ocena, displazija obeh 0/0, 
prodamo. Prevzem julija, po 
dogovoru tudi pozneje. So 
prijazni, črni, dolgodlaki kuž-
ki, varuhi in veliki prijatelji 
otrok. Za dodatna pojasnila 
in dogovor za ogled pokličite 
od ponodeljka do petka, Od 
8. do 15. ure na telefon (061) 
764-111. 

Prodam gorsko kolo, jogi za 
otroško posteljico m eno-
sobno stanovanje na Vidmu. 
Tel.: 31-256 ali Avtoelektro-
nika Tomše na Drnovem 3 1 -
296 (v dopoldanskem času) 

Prodam traktor Deutz 25 KS, 
obnovljen. V račun vzamem 
tudi živino. Tel.: 33-608. 
Prodam obnovljen klavir. 
Možnost plačila na obroke. 
Tel.: 33- 608. 

Z MI0P/IV0 FIRM: 

M V U I K M I I F R J T V O 

l U H E Ž 

•PROTEKT1RANJE 

•PRODAJA GUM 
TCL./FAX: 0608/64-704 

Prešernova 13 

68230 Brežice 
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Prestopni rok honcan 
KK Interier zaenkrat še brez 

vetjih okrepitev v 
Več si obetajo od drugega prestopnega roka (1.-5. avgust) 

ZA KK Interier sta podpisala pristopni izjavi mladinska reprezentanta Igor 
Kukič in Miha Vukič. Od domačih igralcev je pogodbo podaljšal Adem, veljavne 
pogodbe pa imajo še Zaturovski, Bordelius, Lučev, Avsenak, Krajcar in Ro
zman B.. Državni reprezentant Mario Kraljevič je obljubil podpis pogodbe še 
za eno sezono, vendar tega do sedaj še ni storil. Razgovori potekajo še s 
Samarjem, po potrebi pa naj bi v prihodnji sezoni zaigral tudi Šantej. V KK 
Interier si več obetajo od drugega prestopnega roka, ki bo od 1. do 5. 
avgusta, tujci pa lahko pristopijo 48 ur pred začetkom lige, ki se bo pričela 
sredi septembra. 

Mednarodni košarkaški t u r n i r 
Od 23. do 25. junija bo v športni dvorani Leskovec zanimiv med

narodni košarkaški turnir, na katerem bodo nastopile reprezentance 
do 22 let iz Hrvaške, Češke in Slovenije. Nastopila pa bo tudi ekipa 
Interierja Krško. 

V ponedeljek naj bi podpisali pogodbo tudi z novim trenerejem Tomom 
Mahoričem, ki prihaja iz ljubljanskega Smelta Olimpije, sedaj pa je tudi pomoč
nik trenerja državne reprezentance. Pomočnik trenerja naj bi bil dosedanji 
trener Ranko Ourič. (J.A.) 

TURNIR KOŠARKAŠKIH TROJK 
V okviru praznika KS Brestanica bo v soboto, 10. junija, ob 9. uri 

v športni dvorani OŠ Brestanica turnir košarkaških trojk 
Ekipo sestavljajo 3 igralci in rezerva. Prijavite se lahko po telefonu 

32-464 ali pred začetkom turnirja. Startnina 2.000 SIT. 
Nagrade: 400 DEM + pokal + večerja, 300 DEM + pokal, 200 DEM 

+ pokal, nagrada najboljšemu igralcu in najatraktivnejši ekipi. 

Občinsko prvenstvo v košarki 
Leskovec pri Krškem, maja - Košarkaški klub Interier Krško je v leskovški 

športni dvorani organiziral občinsko prvenstvo v košarki za pionirje, na kate
rem so nastopile ekipe Rake, Podbočja, Kostanjevice na Krki, Koprivnice in 
Krškega. Prvo mesto je osvojila ekipa Podbočja. ki je v finalu premagala 
pionirje z Rake z rezultatom 37 : 27, v polfinalu pa je ekipa Krškega premagala 
ekipo iz Kostanjevice z 21 : 18. Končni vrstni red: 1. Podbočje, 2. Raka, 3. 
Krško, 4. Kostanjevica na Krki, 5. Koprivnica. Prve tri uvrščene ekipe so 
prejele pokale. 

Na pionirskem prvenstvu je nekaj posameznikov pokazalo nadarjenost za 
košarko in bi z marljivim delom in treningi lahko nekega dne postali pravi 
perspektivni igralci. Seveda pa le pod strokovnim vodstvom. (Galex) 

KK In ter ie r ostaja v Krškem 
V zadnjem času so se po Krškem in drugih košarkaških krajih po 

Sloveniji širile govorice, da so KK Interier Krško prodali novomeški Krki. 
Da bi izvedeli resnico o tej informaciji, smo za odgovor zaprosili pred
sednika KK Interier Draga Radeja: "Za govorice sem slišal tudi sam, 
vendar ne vem, o kod izhajajo. Krka Novo mesto je le eden od sponzorjev 
našega kluba. Upravni odbor KK Interier o prodaji kluba ni nikoli razmišljal 
in lahko vam zagotovim, da bomo še naprej igrali košarko v leskovški 
športni dvorani." (J.A.) 

STRELJANJE 
Nelovci so strel ja l i 

Kostanjevica, 28. maja - Lovsko društvo je na Poljanah v Krakovem 
organiziralo tradicionalno streljanje z malokalibrsko puško na tarčo srnjaka 
za nelovce. Pokazalo se je tudi, da so člani lovske družine pri delu enotni in 
marljivi. 

Rezultati streljanja z malokalibrsko puško: 1. mesto Zupančič. 2. mesto 
Vegelj, 3. Kobe, 4. Jalovec, 5. mesto pa sta delila Selan in Planine, 7. mesto 
Haralovič. Poizkusili pa so se tudi v streljanju na glinaste golobe, vendar teh 
rezultatov raje ne objavljamo. Na koncu je vsem skupaj teknila specialiteta, 
ki jo lahko ponudijo le lovci - lovski golaž. (Lea) 

Krajani so se pomeri l i v s t re l jan ju 
Leskovec, 4. junija - Strelsko društvo Leskovec je v okviru prireditev ob 

prazniku KS pripravilo tekmovanje v streljanju z zračno puško, ki se ga je 
udeležilo kar 84 krajanov. Najstarejši je bil 67-letni Jože Arh, najmlajši pa 
njegov vnuk 6-letni Marko Arh, ki je z naslonom tudi zadel tarčo. Čeprav so 
bili strelci uspešni, rezultatov tokrat niso zapisovali. Krajani so se ob streljanju 
zanimali tudi za uspehe domače strelske družine, pokazali pa so jim tudi 
orožje, s katerim streljajo najboljši leskovški strelci. Veliko jih je izrazilo željo, 
da bi jim omogočili streljanje večkrat, ne samo za praznik KS. V SD Leskovec 
so se dogovorili, da bodo vsi, ki se želijo preizkusiti v streljanju, to lahko 
uresničili vsako prvo nedeljo v mesecu od 8. do 12. ure na strelišču v stari 
OŠ Leskovec. (J.A.) 

Mercatoriada IOOS 
V okviru športnih tekmovanj Mercatorja je v soboto v Leskovcu pote

kalo tekmovanje v streljanju, ki se ga je udeležilo 14 moških in 7 ženskih 
ekip. Uspešno so nastopile strelke Hotela Sremič v postavi Bostič, Poznič 
in Colner in osvojile 1. mesto. Justika Colner je bila najboljša med 
posameznicami. 

Člani Hotela Sremič so ekipno osvojili 7. mesto, v posamezni konkurenci 
pa je Kozole (AK Krško) osvojil 5. mesto, Skinder (Hotel Sremič) pa 10. mesto. 
Med ženskami je zmagala ekipa Hotela Sremič, članice AK Krško pa so 
osvojile 5. mesto. Ob zmagi Justike Colner sta uspešno nastopili tudi Bosti-
čeva in Pozničeva, ki sta osvojili 4. oziroma 5. mesto. (J.A.) 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 

Po dveh neuspehih In te r ie r 
le v prv i I i3 i 

Rokometaši Krškega so bili tri teta zapored zmagovalci rednega dela 
prvenstva v 2. SRL, vendar so se šele v tretje uspeli kot ekipa RK 
Interier prebiti skozi tako imenovani ptay on\ v katerem nastopa osem 
prvouvrščenih ekip iz prvenstva. 

V sezoni 1992/93 |e imela ekipa Krškega v rednem delu tekmovanja 
osem točk prednosti, v polfinalu pa je izgubila dvoboj s Krogom. V 
finalu pa je ekipa Velike Nedelje premagala Krog. 

V sezoni 1993/94 je bila krška ekipa v rednem delu spet najboljša. 
Izgubita pa je v polfinalu z ekipo AFP Dobova, ki se je uvrstila v 1. SRL 
tn v rednem delu prvenstva osvojila odlično peto mesto. V plav offu so 
nato nekoliko popustili in na koncu pristali na osmem mestu. 

Sezona 1994/95 je bita za RK Krško velik preobrat. Najprej je z Dragom 
Radejem in njegovim Interierjem pridobila sponzorje. Trenerske poste 
je prevzel Dušan Kokalj, ekipa pa se je okrepila s petimi igralci. Pokazalo 
se je, da so bile odločitve pravilne, kljub temu, da so med drugim delom 
prvenstva zamenjali trenerja. 

Na koncu so pod vodstvom prof. Abasa Arslartagiča zanesljivo zmagali 
v rednem delu prvenstva in tudi v finalu play offa, kjer so se pomerili 
z ekipo Lisce iz Sevnice. 

To je nedvomno velik uspeh za ekipo RK Interier, hkrati pa velik izziv 
za g. Radeja in ostale člane uprave RK Interier. Nastopanje v 1. SRL 
je vsekakor nekaj drugega kot drugoiigaško tekmovanje. Vodstvo RK 
Interier se že pripravlja na novo sezono. Klub bo zamenjal trenerja, pa 
tudi igralsko se bo okrepil. 

Posavje je tako z RK AFP Dobova in RK Interier Krško med najbolj 
zastopanimi pokrajinami v Sloveniji. Posavski rokomet se vrača na raven, 
ki jo je v preteklosti že imel. Pričakujejo, da bo v naslednji sezoni velik 
korak naprej naredit tudi RK Lisca Sevnica, nekdaj: najbolj uspešen 
posavski rokometni kolektiv. Po dveh neuspešnih finalih v play offu 
bodo morali imeti Sevničani tudi nekaj športne sreče. (J.A.) 

RK Interier Krško na razpotju 
Kljub 40-letni tradiciji tega športa v Krškem, zanj ni prave podpore 

Izvršni odbor RK Interier Krško 
je na svoji seji 31. maja ocenil delo 
v pretekli sezoni, pogovori pa so 
tekli tudi o zagotovitvi pogojev za 
nastop v 1. slovenski rokometni li
gi-

Preteklo sezono so ocenili kot us
pešno, saj so z uvrstitvijo v 1. SRL 
dosegli zastavljeni cilj in enega naj
večjih uspehov v zgodovini kluba. 
Kljub temu, da je klub v pretekli se
zoni posloval dobro, so ugotovili, da 
je potrebno v vodstvo kluba pripeljati 
ljudi, ki bodo lahko priskrbeli sred
stva za nemoteno nadaljnje delo. Ra
zočarani ugotavljajo, da je le malo 

sponzorjev iz Krškega, ki so priprav
ljeni vložiti sredstva tudi v rokomet. 
Predsednik RK Interier Drago Radej 
je povedal, da so se na sestanku IO 
dogovorili, da v tem tednu poskušajo 
podpisati pogodbe s sponzorji in 
tako zagotoviti sredstva za tekmova
nje v 1. SRL. Če do teh podpisov ne 
bo prišlo, bo potreben temeljit premi
slek, kako naprej. V kolikor želijo us
pešno igrati v 1. SRL je to povezano 
s finančnimi sredstvi, od tega pa so 
odvisne tudi okrepitve, ki naj bi zago
tovile uspešen nastop krških roko-
metašev med najboljšimi slovenskimi 
ekipami. (J.A.) 

Prva notna speedway Girka pri nas 
S i j a j n i n a s t o p i G e r h a r d a L e k š e t a 

Le Krčanu Lekšetu je dvakrat uspelo premagati dobitnika 
letošnjega Zlatega znaka - Pravi športni praznik 

Krško, 3. junija - Na stadionu 
Matije Gubca je potekala prva noč
na speedway dirka v Sloveniji, ki 
si jo je ogledalo več kot 10.000 gle
dalcev. Nastopili so tekmovalci iz 
osmih držav, barve Slovenije pa so 
zastopali lanski državni prvak Ger-
hard Lekše, Krešo Omerzel in Izak 
Šantej. 

Tekmovalec AMD Krško Gerhard 
Lekše je že v prvi dirki poskrbel za 
navdušenje mnogoštevilnih gledal
cev. Tudi v drugi dirki ni razočaral, 
saj je z drugim mestom napovedoval 
visoko uvrstitev v končni razvrstitvi. 
Uspelo mu je tudi premagati kasnej
šega zmagovalca Italijana Alfonsa, ki 
ga je v skupni razvrstitvi premagal le 
za točko. Dobro se je boril tudi Krčan 
Krešo Omerzel. ki je z zmagama v 
zadnjih dveh vožnjah dokazal, da še 
ni za v staro šaro. Osvojenih osem 
točk ga je uvrstilo na osmo mesto, 
ki je zagotavljalo nastop v dirki za 
pokal Franca Babica. Mladi Šantej 
se ni mogel enakovredno kosati z iz
kušenimi tujimi tekmovalci, ponaga-
jal pa mu je tudi motor. 

V dirki za pokal Franca Babica se 
je pomerilo osem najboljših tekmo

valcev, med njimi tudi Lekše in Omer
zel. Z drzno in borbeno vožnjo se je 
Lekšetu uspelo uvrstiti v finalno vož
njo, kjer je zaostal za Madžarom Ti-
hanyijem, ponovno pa prehitel Alfon
sa iz Italije. 

Z dvema drugima mestoma je Ger
hard Lekše samo še kronal enkratno 
vzdušje na krškem stadionu, kjer so 
si lahko gledalci po dirki ogledali še 
čudovit ognjemet, pripravljena pa je 
bila tudi zabava z ansamblom Zasav-
ci v šotoru pred stadionom. Na koncu 
velja pohvala organizatorjem AMD 
Krško za izvrstno prireditev, tokrat 
prvič pod reflektorji. 

Končni vrstni red v 13. dirki za 
Zlati znak občine Krško: 1. Alfonso 
(I) 14 točk, 2. Lekše (SLO) 13, 3. 
Bodi (H) 12, 4. Lis (PL) 11,5. Maida 
(I) 11, 6. Forgač (SLR.) 10,7. Tihanyi 
(H) 10,8. Omerzel (SLO) 8,9. Leitner 
(A) 7,10. Holub (ČE.R.) 6,... 15. Šan
tej (SLO) 1. 

Končni vrstni red za 3. pokal 
Franca Babica: 1. Tihanyi (H). 2. 
Lekše (SLO), 3. Alfonso (I), 4. Lis 
(SLR.). (Galex) 

Najboljši tekmo
valci v dirki za 13. 
Zlati znak občine 
Krško. Od leve: 
Gerhard Lekše 
(SLO), Stefano 
Alfonso (I) in Las-
zlo Bodi (H). (Fo-
to Cole) 

ATLETIKA 
Uspeh najmlajših brežiških atletov 

Ljubljana, 3. junija - Skupina naj
mlajših atletov brežiškega kluba AK 
FIT Brežice je odlično nastopala na 
prvem mnogobojskem tekmovanju 
Mnogobojček '95 v Ljubljani, ki se 
ga je udeležilo preko 250 mladih atle
tov iz vse Slovenije. 

Rezultati: 1. razred dečki - 1. 
Ogorevc, 5. Predanič D., 7. Predanič 
R.: 1. razred deklice - 6. Planine: 2. 

razred dečki - 3. Pozvek; 3. razred 
deklice - 2. Zorko, 4. Peršič; 4. razred 
dečki - 2. Erkič, 4. Vimpolšek, 6. 
Prah. 

Medalje in priznanja jim je podelila 
Brigita Bukovec. Rezultati najmljajših 
atletov dokazujejo, da se rojeva nova 
generacija dobrih atletov pri AK FIT 
in da lahko od njih v prihodnje veliko 
pričakujemo. (Galex) 

AK FIT Brežice 
Vodstvo Atletskega kluba FIT 

Brežice je ob podpisu pogodbe z 
generalnim pokroviteljem, podje
tjem Vino Brežice, na novinarski 
konferenci predstavilo dosežke 
brežiških atletov in atletinj v lanski 
sezoni in prvi polovici letošnje ter 
načrte za letos. 

Lansko sezono so ocenili za zelo 
uspešno, saj so ob organiziciji atlet
skih prireditev osvojili 20 državnih re
kordov, 22 medalj, dva atleta pa sta 
nastopila tudi na največjih svetovnih 
tekmovanjih. Atletski klub v svoje 
vrste vključuje 83 atletov različnih 
starostnih skupin, pa tudi 14 sodni
kov. Omeniti velja tudi. da brežiški 
klub dela v pogojih, ki jih drugi klubi 
po Sloveniji sploh ne poznajo več. 
So brez lastnega stadiona in zato so 
vsa pričakovanja vperjena k izgradnji 
nove srednje šole v Brežicah, ob ka
teri naj bi stal tudi atletski stadion. 

Branko Grubič: mladi metalec kla
diva, presegel je normo 60 m, osebni 
rekord je 61,10 v Ljubljani; letos se 
je resno pripravljal, vložil ogromno 
truda, forma se stopnjuje, viden je že 
napredek, letos načrtuje 63 m, trenira 
skupaj s Kevom, upa, da ne bo po
škodb. 

Vladka Lopatic: skakalka v dalji
no, nastopila je na svetovnem dvo
ranskem prvenstvu v Barceloni, kar 
je za vsakega vrhunskega športnika 
velik uspeh; upa, da se ji bo ponovno 
uspelo uvrstiti na svetovno prven
stvo; ob normi v skoku v daljavo (6,55 
cm) bo potrebna tudi športna sreča. 

Jure Rovan: skakalec ob palici, 
udeleženec mladinskega prvenstva v 
Lizboni; trenutno bil na študiju v ZDA, 
dosegel osebni rekord 5,25 cm; letos 
bo naskakoval slovenski rekord, tudi 
norma za nastop na univerziadi na 
Japonskem (540 cm) se mu ne zdi 
nedosegljiva. 

Vladimir Kevo: prvi slovenski me
talec kladiva, ki je pred leti presegel 
mejo 60, kasneje pa tudi 70 m; več
kratni rekorder v metu kladiva, letos 
kladivo zalučal 71,16 m, po poškodbi 
že trenira; norma za Ol (74,50 m) se 
mu ne zdi nedosegljiva; s kvalitetnim 
delom jo je možno realizirati. 

Suzana Kos: skakalka ob palici, 
slovenska rekorderka v najmljajši 
atletski disciplini ,(280 cm); odlična 
atletinja in tudi dijakinja brežiške gim
nazije; letos načrtuje skok preko 3 
m, kar bi bil velik uspeh za tekmoval
ko, ki tekmuje s palico od letošnjega 
januarja. 

Rezul tat i dosedanjih kol 
druge tenis lige 

1. kolo druge slovenske tenis lige, 
skupina B: Brežičani so ugnali Žalec 
(7:2), Krčani pa ekipo TK Slovenska 
Bistrica (5:4). 

2. kolo: Krčani so preložili gostova
nje v Gornji Radgoni, Brežičani pa so 
doma gostili ekipo Celja in izgubili 
(3:6). 

V 3. kolu druge slovenske tenis lige 
(27. maja) so Krčani visoko in preprič
ljivo premagali ekipo TK Konjice z 
rezultatom 7:2. Brežičani so gostovali 
na Ptuju pri enem od kandidatov za 
uvrstitev v prvo slovensko tenis ligo 
in izgubili 2:7. 

t . tsuio sta se v Brežicah v posav
skem derbiju pomerili ekipi Brežic in 
Krškega. Dvoboj je odločil zadnji na
stop dvojic. Domači so bili uspešnejši 
in tesno zmagali s 5:4. 

Krški tenisači so v soboto 5. kolu 
doma izgubili z ekipo TK Celje z re
zultatom 3:6. Za domače so bili uspe
šni: Nohač, Gajšek ter dvojica Kuko-
vičič - Nohač. Že v nedeljo pa so v 
6. kolu tekmovalci TK Krško gostovali 
na Ptuju in zmagali z rezultatom 5:4. 
Točke Krčanom so priigrali: Nohač, 
Kuntarič ter dvojice Kukovičič - No
hač, Gajšek - Kuntarič in Plesničar -
Kiš. (Pilip) 

Josipa Fink na mladinsko EP v stepu 
Mlada plesalka Posavskega ple

snega kluba Lukec Josipa Fink se je 
uvrstila v slovensko reprezentanco in 
bo zastopala barve kluba in Slovenije 
na mladinskem evropskem prven

stvu v stepu, KI uo v SODOIO, lo. ju
nija, v ljubljanskem Cankarjevem do
mu. Vsekakor je to velik uspeh za 
mlado plesalko in PPK Lukec, ki se 
bo prvič pojavil na EP. (Galex) 
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C NAŠ GLAS 21, 7. JUNIJ 1995 OBVESTILA - REKLAME ID 
ELEKTRARNA BRESTANICA 

r a z p i s u j e 
J A V N O P R O D A J O 

( D R A Ž B O ) 
naslednjih stanovanj: 

1. Trosobno stanovanje na EC 28, štev. 1 v skupni izmeri 71, 
92 m2 s pripadajočim zemljiščem. 
Izklicna cena je: 2,795.024,50 SIT 
2. Trosobno stanovanje na EC 28, štev. 3 v skupni izmeri 70,71 
m2 s pripadajočim zemljiščem. 
Izklicna cenaje: 3,726.745,00 SIT 
3. Podstrešno stanovanje (zasedeno) na EC 20, v skupni izmeri 
54,26 m2, z delom kleti in pripadajočim zemljiščem. 
Izklicna cena je: 1,510.622,00 SIT 
4. Podstrešno stanovanje (zasedeno) na EC 22 v skupni izmeri 
59,66 m2 z delom kleti in pripadajočim zemljiščem. 
Izklicna cena je: 1,623.617,00 SIT 
Ogled stanovanj je mogoč vsak dan od 10. do 12. ure. Za 
stanovanji pod točko 3 in 4 pa dve uri pred licitacijo. 
JAVNA DRAŽBA bo 13. junija 1995, ob 13. uri v prostorih 
Elektrarne Brestanica. 
Pogoji za pristop k javni dražbi: 
1. Dražitelji morajo 1 dan pred dražbo vplačati varščino v višini 

10% od izklicne cene na žiro račun št. 51600-601- 10014 
pri Agenciji RS za plačilni promet, nadziranje in informiranje 
Krško ali sedežu prodajalca. 

2. Pogodbo mora kupec skleniti v 3 dneh po končani javni 
dražbi, celotno kupnino pa poravnati v 15 dneh po sklenitvi 
prodajne pogodbe. Kupec postane lastnik stanovanja takoj, 
ko predloži dokazilo o plačilu kupnine. 

3. Če kupec ne bo sklenil pogodbe v 3 dneh in plačal kupnine 
v danih rokih, bomo sklepali, da odstopa od dražbe - na
kupa, plačano varščino pa OBDRŽI PRODAJALEC. 

4. Dražitelji, ki so fizične osebe, morajo pri vplačilu varščine 
predložiti originalno potrdilo o državljanstvu Republike Slo
venije ali njegovo overjeno fotokopijo. 

5. Dražitelji, ki bodo sodelovali na javni držabi za pravne osebe, 
morajo predložiti pooblastilo za dražitelja in izpisek iz regi
stra, iz katerega je razvidno, da ima podjetje sedež v Slo
veniji. 

6. Davek na promet nepremičnin in druge dajatve, zemljiškok
njižne vpise ter stroške v zvezi s prenosom nepremičnin 
plača kupec. 

7. Prodajali bomo po načelu "videno - kupljeno", kasnejših 
reklamacij glede stvarnih napak ne bomo upoštevali. 
Vse informacije o nepremičninah so na voljo v Elektrarni 
Brestanica, telefon 0608/79-100, interna 134 ali 148, kjer 
se tudi lahko dogovorite za ogled. 

ELEKTRARNA BRESTANICA 

OBČINA KRŠKO 

O B V E Š Č A 
vse zainteresirane pravne in fizične osebe, da je SAVAPRO-
JEKT Krško kot izdelovalec Programa za zapiranje rudnika 
Senovo v Uradnem listu objavil: 

PRVI URADNI POZIV 
zainteresiranim podjetjem, gospodarskim družbam in podjetni
kom posameznikom, ki imajo razvojne ideje in konkretne pro
grame, da jih ponudijo in izvedejo v sklopu programa zapiranja 
rudnika Senovo. 
Opredelitev Zakona je, da bo bodočim investitorjem, ki bodo 
v obdobju zapiranja rudnika (predvidoma 1995-2000) organi
zirali nadomestno proizvodnjo na Senovem ali zaposlili delavce 
rudnika (predvsem rudarje), podal možnost določenih ugodno
sti, kot so: 
- koriščenje obstoječih proizvodnih in infrastrukturnih objektov 

pod ugodnejšimi pogoji, 
- denarne spodbude za prezaposlovanje delavcev rudnika, 
- možnost koriščenja drugih sredstev pod ugodnimi pogoji 

(občinska sredstva, bančni krediti...). 
Evidentirani programi bodo upoštevani kot ena od osnov za 
opredelitev razvojne strategije Senovega v novih razmerah, kar 
lahko pomeni boljše izhodišče za hitrejšo uresničitev posame
znih programov. 
Prijava naj vsebuje povzetek poslovnega načrta, študije oz. 
investicijskega programa, iz katerega je razvidno: 
- opis investicije, 
- ocena predračunske vrednosti in predvideni viri financiranja, 
- število potrebnih delavcev, 
- ekološka primernost programa, 
- zagotovila glede tržne, tehnološke in ekonomske upraviče

nosti programa. 
Ker je rok za izdelavo Programa zapiranja rudnika Senovo 
omejen, prosimo zainteresirane, da svojo ponudbo oz. prijavo 
posredujejo v roku 30 dni od prijave, na Savaprojekt Krško, 
CKŽ 59. 
Izjemoma bomo upoštevali za vključitev v program tudi tiste 
ponudbe, ki jih bodo ponudniki napovedali v navedenem roku, 
z opredelitvijo kasnejšega roka za dostavo celotnega progra
ma. 
Ponudniki, katerih programi bodo predlagani za vključitev v 
program zapiranja rudnika Senovo, bodo o tem obveščeni v 
roku 90 dni od prijave programa. 
Dodatne informacije lahko zainteresirani dobijo tudi po telefonu 
0608/22-402, 22-625 (int.221) oz. po telefaksu 0608/21-246 
(Savaprojkt Krško, g. Drmič) in 0608/79-300 (Rudnik Senovo, 
g.Klanšček). 

O B J A V A 
NA PODLAGI PRIJAV, KI SO PRISPELE NA POZIV VSEM 
KRAJEVNIM SKUPNOSTIM, DRUŠTVOM, KLUBOM IN OR
GANIZACIJAM V OBČINI KRŠKO, OBJAVLJAMO PREDVI
DENE PRIREDITVE V MESECU JUNIJU 1995 

ORGANIZATOR 
PRIREDITVE 

VRSTA 
PRIREDITVE 

PREDVIDENI ČAS 
IN KRAJ PRIRED. 

JUNIJ 

POSAVSKIPLAVALNI 
KUJBCELULOZAR 
VVZKRŠKO 

POSAVSKIPLAVALNI 
NLUBCEUJLOZAR 
KRAJEVNASKUPNOST 
BRESTANICA 
KOLESARSKO DRUŠTVO 
SAVAPROJEKTKRŠKO 

PRVO KOLO PREDTEKMOVANJA 
ZADRŽAVN0PRVEMSTV0 

RADI IMAMO SVOJ KRAJ 

DRUGO K0L0PREDTEKM0VANJA 
Z A D E V N O PRVENSTVO 
PROSLAVA KRAJEVNEGA 

PRAZNIKA 
KOLESARSKA DIRKA 

KRITERIJ MESTA 

03.06,1995 
BAZEN KRŠKO 

03,06.1996 
KULTURNI DOM 

10.06.1995 
BAZEN KRŠKO 

10.06.1995 
GRAD BRESTANICA 

10.06.1995 
KRŠKO 

KLUB CELULOZAH 
•RIRIST.-HORTIKULT. 
DRUŠTVO ZD0LE 
POSAVSKI PLESNI 
KLUB L U K E KRŠKO 
PIHALNAGODBA 
KOSTANJEVICA 
PLANINSKO DRUŠTVO 
BONORSENOVO 
OŠ PODROČJE 

KRAJEVNASKUPNOST 
BRESTANICA 
MODELARSKI KLUB 
KRŠKO 
ZDRUŽENJE BORCEV 
INUOElEZiENCEVNOB 
ROKOMETNIKLUB 
INTERBKRŠK0 
KUDRAKA 

OBČINSKA GASILSKA 
ZVEZAiKRŠKO 

ILESK-MEMORIALNA 
TEKMA MLAJŠIH 

VID0VANJEVK0STANJKU 
TRETJE-0Š FESTIVAL 

ZAKLJUČEK PLESNE SEZONE 

PROMENADNI KONCERT 

KRESNA NOČ-NOCNI 
POHODNABOHOR 

PRAZNOVANJE 140-LETNIOE 
DELOVANJAŠOLEVKRAJU 
RAZSTAVAOZGODOVINI 
BRESTANICE IN ŠIRŠE 

• MODELARSKI MITING 

D0MOLNA PROSLAVA 
KOZJANSKIHODREDOV 

JUBILEJNA PRDSLAVAOB 
#UETiNI0IROKKLUBA 

NASTOPKRAJEVNIM 
LJUDSKIH PEVCEV 

SREČANJE GASILSKE 
MLADINE IN ŠOLOBČINE 

BAZEN KRŠKO 
18.06.1995 

K0STANJEK 
22.D6.1995 

KULTURNI DOM 
23.06.1995 

KOSTANJEVICA 
23.06.1995 

23.01.24.06. 
0ŠP0DB0CJE 

JUNU1995 
GRAD BRESTANICA 

18.06.1995 
ZADOVINEK 

JUNIJ 

JUNIJ 
KULTURNI DOM 

JUNIJ 1995 
RAKA 
JUNIJ 

SPOROČILO 
Z A JAVNOST 

Občinski svet občine Krško je na svoji 4. seji dne 11.5.1995 
sprejel Osnutek Statuta občine Krško in pozneje še dodatni 
sklep, da se Osnutek Statuta s spremembami objavi v 
javnem glasilu oz. se razpošlje v vsa gospodinjstva v občini 
Krško z namenom, da lahko prebivalci občine predlagajo svoje 
pripombe, dopolnila in mnenja. 
Glede na to, da imam. na podlagi 33. člena Zakona o lokalni 
samoupravi (Ur. list RS št. 72/93. 6/94-odločba US RS: 45/94, 
57/94 in 14/95). pravico zadržati objavo splošnega akta in 
zadržati izvajanje sklepa Občinskega sveta in ker sem mnenja, 
da bi predlagani postopek sprejemanje Statuta občine Krško 
zavlekel vsaj še za dva ali celo tri mesece (ob tem, da smo v 
Posavju edini, ki statuta občine še nismo sprejeli), obenem pa 
bi to Občini Krško povzročilo visoke stroške, sem se odločil. 
da zadržim izvajanje zgoraj navedenega Sklepa Občinske
ga sveta 
in bom omenjeni sklep izvedel drugače. 
V krajevne skupnosti bomo namreč poslali zadovoljivo število 
kopij Osnutka Statuta, kjer bodo na voljo vsem zainteresiranim. 
Prebivalcem občine Krško sporočam, da bodo na sedežih 
svojih krajevnih skupnosti imeli možnost dobiti izvod, na kate
rega bodo lahko poslali svoja pripombe, dopolnila in mnenja. 
Svoje pripombe, dopolnila in mnenja pošljite na Občino 
Krško, Cesta krških žrtev 14, za Normativno-pravno komi
sijo do torka 20. junija 1995 do 12. ure. 
V upanju, da bo tudi tak postopek "sodelovanja javnosti" v 
pomoč pri pripravi dokončnega besedila "občinske ustave" 
primeren in zadovoljiv, Vas lepo pozdravljam. 

župan 
Danilo Siter l.r. 

* ^ a * " ^^rK. 
^ ^ - • f i < k 

^ " ^ 

Valantičevo 17, 
68000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23 174, 
323 300 
Telefax: +386 68/342 094 

Cas oddajanja: 
Ob sobotah oddaja
mo dok le r nas bost* 
k l ical i . 
Vsak dan oddajamo 
mod 5 . 3 0 in 2 4 . 0 0 
uro. 

ZVEZA KRŠKO 
AKADEMSKI SLIKAR 
JOZEMARINtOOBEi 
KOSTANJEVICA 
BALINARSKI KLUB 
KRŠKO 
ŠAHOVSKIKLUB KRŠKO 

NOGOMETNI KLUB 
KRŠKO 
ŠP0RTNODRUŠTV0 
KOSTANJEVICA 

ZBOROVANJE GASlLCWlN! :i; 
GASILSKAPARADA 

LIKOVNA RAZSTAVA 
GOSTUJOČI UMETNIK 

TURNIR VBALINANJU 

DRŽAVNO PRVENSTVO 
VHITROPOTEZNEMSAHU 

MEDNARODNA NOGOMETNA 
TEKMA 

REKREATIVNO VESLANJE 
OTOCEC-KOSTANJEVICA 

JUNIJ 
DOBEl 

JUNIJ 
BALINIŠČE H-SREMlC 

JUNIJ 

JULIJ 

Obveščamo vse organizatorje prireditev, da bomo v NAŠEM 
GLASU vse leto za vsak mesec posebej objavljali vse večje 
prireditve na območju naše občine. Zato narn pravočasno spo
ročite vse potrebne podatke, mi pa borno:poskrbeli, da bo 
prireditev vključena v objavo. Hkrati obveščamo organizatorje 
prireditev, da bomo za nAslednje leto pripravili Koledar prire
ditev v občini Krško v obliki brošure, zato že sedaj razmišljajte 
o prireditvah, ki bi jih vključili v to brošuro. 

OBČINA KRŠKO 

O B V E Š Č A 
vse pravne in fizične osebe, da je bil v Uradnem listu RS, št. 
11/95 objavljen naslednji razpis: 
Na podlagi določil zakona o izvrševanju proračuna Republike 
Slovenije za leto 1994 (Uradni list RS, št. 26/94), uredbe o zača
snem financiranju potreb iz proračuna Republike Slovenije v 
letu 1995 (Uradni list RS, št. 82794) in odredbe o postopku za 
izvajanje javnega razpisa za oddajo javnih naročil, ki se finan
cirajo iz proračuna Republike Slovenije (Uradni list RS, št. 19/ 
94), objavlja Ministrstvo za gospodarske dejavnosti, Kotnikova 
5, Ljubljana 

javni razpis 
za področje energetike 

B) Pridobivanje sredstev za prezaposlovanje delavcev v premogov
ništvu 
1. Predmet razpisa 
Sredstva za prezaposlovanje delavcev v premogovništvu so name
njena spodbujanju gospodarskega razvoja tistih območij, ki se jim 
zaradi postopnega zapiranja premogovnikov zmanjšujejo gospodar
ske možnosti, in spodbujanju prezaposlovanja presežnih delavcev 
Rudnikov rjavega premoga Slovenije, Trbovlje v druge dejavnosti. 
Sredstva za prezaposlovanje delavcev v premogovništvu se uporab

ljajo za sofinanciranje projektov, dokup zavarovalne dobe in finan
ciranje programov identifikacije alternativnih poklicnih sposobnosti. 

2. Merila in pogoji 
a) Dokup zavarovalne dobe za upokojitev trajno presežnih delav

cev v RRPS v skladu z zakonom in kriteriji ter merili, ki jih določa 
Ministrstvo za gospodarske dejavnosti in Ministrstvo za delo, dru
žino in socialne zadeve. 

b) Zahtevek za sofinanciranje projektov lahko vloži investitor, ne 
glede na sektor lastništva ali poslovne organiziranosti, ki odpira 
nova delovna mesta tako, da zaposluje delavce iz RRPS. Ministrstvo 
bo sofinanciralo projekte prezaposlovanja v višini do 1.000.000 SIT 
na delovno mesto (v podjetju, samostojnemu podjetniku ali delavcu 
RRPS, ki se prezaposli na kmetijo, ob pogoju, da pridobi status 
kmeta), z obveznostjo zaposlitve delavcev iz RRPS vsaj za dobo 
2 let. Vsaj leto pred tem podjetje ne sme odpustiti nobenega zapo
slenega. 

c) Programi identifikacije alternativnih poklicnih sposobnosti de
lavcev v rudnikih rjavega premoga. 
3. Vsebina vloge 
Prijava mora vsebovati: 

Ad a) Dokup zavarovalne dobe 
- prijave za dokup zavarovalne dobe v skladu s kriteriji iz točke 
2/b pripravi RRPS. 

Ad b) Sofinanciranje projekta: 
- firmo oziroma ime ponudnika, 

J 

- dokazilo o registracij, 
- ustrezen poslovni načrt, 
- dokazilo o sklenitvi delovnega razmerja za nedoločen čas - obra
zec M 1, 
- dokazilo o statusu kmeta, 
- izjava, da podjetje vsaj leto dni ni odpustilo nobenega zaposlene
ga, (zahtevajo se elementi, smiselni iz druge b točke razpisa). 

Ad c) Prijava mora vsebovati: 
- firmo oziroma ime ponudnika, 
- dokazilo o registraciji, 
- zahtevane reference, 
- vzorec pogodbe s ponudbenim izračunom s prilogami, 
- seznam strokovnjakov, ki bodo sodelovali pri izvajanju nalog, 

; navedbo pooblaščene osebe ponudnika, ki daje tolmačenja na za
htevo naročnika. 
Vloge za pridobitev sredstev morajo biti poslane v zaprti ovojnici 
z oznako "Ne odpiraj - prijava za razpis - prestrukturiranje premo
govnikov". 
4. Rok za prijave 
Rok za prijave je odprt do izčrpanja sredstev oziroma najkasneje 
do konca obdobja začasnega financiranja. 
O vlogah bo Ministrstvo sklepalo mesečno na podlagi predhodne 
ocene in predloga Strokovne skupine. 
Dodatne informacije v zvezi z razpisom dobite pri Janezu Žebretu, 
tel. 061/171-33-01 ali Primožu Bizilju, tel. 061/171-32-77 vsak de
lovni dan. 
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Pobratene občine - južn i ant ipod Slovenije 
Titova Juga je, v skladu z njegovo zamislijo o "čuvanju bratstva 

in enotnosti kot punčice v očesu", vpeljala tudi modo pobratenja V 
med seboj oddaljenih krajev. Ljudje iz različnih okolij naj bi se med 
seboj spoznali, spletli prijateljske in ostale človeške vezi, iz tega 
pa naj bi kasneje nastalo tudi gospodarsko povezovanje in še kaj. 
Pogledi na vse to so seveda lahko različni. Verjetno ne bo nikoli 
utonil v pozabo šok ob prvem srečanju z ljudmi, ki so dejansko bili 
zelo drugačni. Še globlji vtis je na Slovence naredilo spoznanje, s 
kakšno lahkoto so v bratskih občinah uresničevali tudi najbolj nore 
projekte. Ni bilo težav ne z denarjem ne z odgovornostjo v primeru, 
ko bi se stvar ponesrečila. Seveda so naši takoj preračunali, koliko 
našega denarja je vtkanega v njihov razvoj, od sodobnih tovarn, 
elektrarn, asfaltnih cest... 

Vzajemna srečanja so bila impresivna tudi po družabni plati. 
Komentarji: "Pri nas se ob nedeljah vrtijo mešajci, pri njih pa ražnji." 
Takšna stališča so naši pobratimi še dodatno potrjevali s svojimi 
obiski. Slovenske delegacije so že k njim obhajale z dokajšnjim 
zadržkom, sprejemali pa so jih še težje. Na protokolarni ravni je 
sicer vse "štimalo", a nekako se niso in niso mogli navaditi drugi 
drugih. Ne bom pozabil partijskega sekretarja, ki ni mogel mimo 
splošne cekajevske direktive, da je treba vse te stike uporabiti tudi 
za krepitev gospodarskega povezovanja. Venomer je bentil: "Saj 
ste v redu ljudje, z vami je luštno, a se z vami ne da početi nič 
resnega. Kje lahko mi sodelujemo!?" Ponekod pa so lahko sodelo
vali: z reševanjem različnih tovarn, z naložbami v nove obrate, z 
novimi tehnilogijami in poslovnimi stiki s tujino. Praviloma so preko 
svojih tozdov na jugu, v Beogradu veliko lažje dosegali "popravke" 
cen svojih izdelkov. Ni pa šlo brez težav. Tam, kjer so jih hoteli 
naučiti novega načina dela ali organiziranosti, so Slovenci med 
ljudmi naleteli na odpor, mrke poglede. Pokazalo se je sovraštvo. 
O tem lahko priča skoraj vsakdo, ki je bil v kakem izmed inženirinških 
timov. V eni izmed tekstilnih tovarn, ki so jih postavili Posavci, so 
se ženske uprle zaradi previsokih plač. Njihovi možje za svoje na
porno proletarsko delo v gumarski industriji niso zaslužili niti pol 
toliko kot žene in ogenj je bil v strehi. Plače so jim morali znižati 
mimo pravilnika, ki je veljal za ves kolektiv. 

Seveda je bilo z osamosvojitvijo Slovenije vsega na mah konec. 
Bratje so se po bratsko od srca zasovražili. Tisti, ki so nas imeli 
najraje, so potem prvi in najbolj glasno pljuvali po nas. Eden izmed 
naših županov se je v boljših časih s svojim pobratimom - kolegom 
domenil, da bosta delovala v prid skupni stvari, kjerkoli že bosta 
ves svoj vek. Možakar je kar okamenel ob srečanju. In tisto "tehtnej-
še sodelovanje"? Slovenija je ostala brez skoraj vseh svojih naložb 
v tovarne na jugu, ker so ji jih odvzeli s sklepi svojih organov oblasti. 
A ne le to. Tudi pobratimi so ostali brez njih, ker so jih precejšen 
del tako ali drugače zafurali. V Sloveniji je ostal le še spomin na 
nekdanje čase. Spomin v obliki posprejanih imen nekoč bratskih 
občin. Tisti, ki so nekoč vso zadevo vodili, bi nanjo najraje pozabili, 
tam, kjer so bili dovolj odločni, so se takemu bratstvu odpovedali, 
drugod so ga zamrznili za neke druge, boljše čase. Čeprav se nam 
danes zdi, da so tisti, ki pokrivajo hrbet najhujšim morilcem in 
vojnim zločincem, ali so to celo sami, ne bodo nikoli več v naših 
očeh ljudje. Še huje je, če pomislimo, kaj bi lahko počeli z nami, 
Slovenci, če se vojna ne bi zaustavila pri desetih dneh. A vseeno: 
denar je sveta vladar in če bo šlo za posel, se bomo kaj hitro 
spomnili nekdanjih vezi. Ne glede na to, da med pripravami na ta 
uvodnik nisem mogel po vseh posavskih občinah ravno natančno 
izvedeti, s kom vse so (bili) pobrateni na Jugu. (Ika) 

e Tel.: 0608/62-905,62.906 
Ceste svobode 37, Brežice 

Xbunor d.o.o. 

Jožica Hudoklin, ekonomska tehnica 
z Vrha pri Šentjerneju: "Občina Novo 
mesto je bila pobratena z nemškim Lagen-
nhagnom. Šentjernej pa je mlada občina, 
kjer je še vse v povojih, zato tega pri nas 
še ni. Pobratenje z drugimi občinami je 
verjetno dobro za gospodarstvo, pa tudi 
za pomoč v mednarodnem merilu. Šen-
tjemejski Iskri na primer pomagala tolmin
ska; to je lahko začetek dolgotrajnega so
delovanja." 

Jože Bavec, vodja komerciale v Mercator d.o.o. iz Sevnice: 
"Do pobratenja je v Sevnici prišlo izključno iz gospodarskih intere
sov. Sevniška Lisca je v Babušnici v južni Srbiji zgradila in odprla 
nov obrat. To je imelo močan vpliv na ta predel - na kulturni pristop 
do dela, obnašanje, stil življenja. To so bili prijetni ljudje, ponosni 
na to sodelovanje. Preko gospodarstvenikov so se stkale vezi in 
leta '85 je prišlo do pobratenja. Kako pa je s tem danes, žal ne vem." 

Zaključni nastop učencev 
Glasbene šole Krško 

' Kolektiv krške glasbene šole vljudno vabi na zaključni nastop 
učencev glasbene šole v torek, 13 junija 1995 ob 19 uri v 
Kulturnem domu Krško. Na nastopu želijo predstaviti celoletni 
trud učencev in učiteljev šole Z obiskom prireditve boste dali 
vzpodbudo mladim glasbenikom in učiteljem za nadaljnja us
pešno delo m pripomogli k lepemu zaključku šolskega leta. 
(Gatex) 

Še en uspeh posavskih 
alpinistov 

Član Posav
skega alpini
stičnega kluba 
Metod Kovačič 
-Kitajc je konec 
aprila in v začet
ku maja skupaj 
s primorskimi 
alpinisti plezal v 
perujskih Andih 
(Cordillera 
Blanca). Pri ple
zanju so bili do
kaj uspešni in 
so osvojili na
slednje tri vrho
ve: Ishinka chi-
ka (5440 m), 
Pisco (5752 m) 
in Čopa (6188 
m, 65/75 st., 
200 m). Za cilj 
so imeli tudi 

preplezati najvišji vrh Peruja Huascaran, ki je visok več kot 6700 
m, toda zaradi slabega vremena in slabih razmer na gori so se žal 
morali vrhu odpovedati. Za pomoč pri podvigu se zahvaljuje spon
zorju Borisu Žibertu - Bosiju, lastniku trgovine Panda iz Sevnice. 
(PAK) 

Ernest Sečen iz Brežic: "Spomnim se, 
da smo bili pobrateni z občinama Velika 
Plana iz Srbije in Gevgelija iz Makedonije. 
Verjetno pa nekih stikov ni več. Mislim, 
da bi bratenje med občinami moralo biti 
na osnovih nekih pomembnih razlogov, 
bodisi zgodovinskih dogodkov bodisi za
radi drugih interesov obeh strani, ki naj bi 
bili gospodarske narave. Pri izmenjavi bla
ga in izkušenj bi glavno besedo morali 
imeti gospodarstveniki. Ko se takšne vezi 
že stekajo, je prav, da se vključijo tudi 
kulturniki. 

Kristina Vovčak, upokojenka iz Brestanice: "Znano mi je, da 
je naša ima naša občina prijateljske stike z občino Obrigheim iz 
Nemčije. Zdi se mi prav, da stvari, ki jih je naredila druga svetovna 
vojna, pozabimo in da se družimo z naprednimi narodi, kot so 
Nemci, Avstrici, Švicarji, Francozi..., če želimo priti v Evropo. Prav 
se mi zdi, da se v šolah sedaj učijo tudi druge tuje jezike in ne 
samo ruščine in srbščine." 

Toča ko t • m • 

Krško, 5. maja - Okrog petnajste ure se je nad mesto spustila 
nevihta s točo. Toče, ki se je nabrala v naši pisarni nismo imeli 
časa slikati, smo pa »pritisnili« tole na mostu in v Stari vasi. 
TO JE ZADNJA VEST - O škodi na poljščinah in ukrepih prihod
njič. (Ika) 

Ob kofetku 

Jure Rovan in FIT v Ameriki 
Pred dnevi se je iz Združenih 

držav Amerike, natančneje iz 
države lowa, vrnil Brežičan 
Jure Rovan, ki se je pred peti
mi meseci odpravil čez lužo 
na študij in izpopolnjevanje 
atletskega znanja. Jure je na
mreč uspešen tekmovalec 
atletskega kluba FIT Brežice, 
lani pa je nastopil tudi na sve
tovnem mladinskem prven
stvu v Lizboni, kjer je v skoku 
ob palici osvojil 8. mesto. Ver
jetno se ga spomnite tudi po 
tem, da je v akciji Naši športni
ki Posavja za leto 1994 po oce
ni športnih novinarjev osvojil 
prvo mesto. 

"Na svetovnem mladinskem 
prvenstvu sem dobil ponudbo 
za študij na univerzi lowa. Po 
dogovoru z vodstvom brežiške
ga kluba in ljubljansko fakulteto 
za šport sefrn se januarja odpra
vil v ZDA. Živel sem v študent
skem naselju, v sobi sem bil sku
paj s študentom iz Japonske. 

Jure Rovan 
Ob študiju sem treniral in nasto
pal za študentski team univerze 
lowa in bil najboljši skakalec ob 
palici. Na vseh močnejših tek
mah sem bil med najboljšimi in 
pripomogel, daje naša univerza 
osvojila prvo mesto. Tekmoval 
pa sem tudi v metu kopja. 

Verjetno si imel na začetku 
kar nekaj težav. Novo okolje, 

drug jezik, nov trener... 
"Na začetku sem res imel kar 

nekaj težav, vendar sem se hitro 
privadil. Študij je bolj zanimiv in 
razgiban kot v Ljubljani, profe
sorji so bolj dostopni in tudi 
športno vzdušje je bolj sprošče
no. Navadil sem se na hiter na
čin življenja. Predavanja, tre
ning, učenje, tekmovanja. Časa 
za zabavo ostane bolj malo. Kar 
pa se tiče atletike, sem se moral 
najprej navaditi na novega tre
nerja, nov način treniranja." 

Ob dobrih pogojih za trening 
si zimsko sezono končal na vi
šini 495 cm. Je temu botrovala 
lanska poškodba iz Novega 
mesta? 

"Po poškodbi na jesenskem 
mnogoboju v Novem mestu sem 
imel nekaj težav, tako da so bili 
prvi rezultati v Ameriki pod mo
jimi pričakovanji. Zimsko sezono 
sem končal na višini 495 cm. Ko 
sem poškodbo saniral, se je 
moja forma dvigovala in sem na 

enem od zadnjih nastopov po
stavil svoj osebni rekord v skoku 
ob palici - 525 cm. Z rezultati 
sem zadovoljen, če pa ne bi bilo 
poškodbe... 

Ali že razmišljaš, da bi se 
vrnil v ZDA in nadaljeval s štu
dijem? 

"O tem resno razmišljam. Ver
jetno se bom vrnil avgusta, ko 
se začne drugi semester. Rad 
pa bi zamenjal univerzo, kajti 
lowa ni najbolj specializirana za 
mojo disciplino." 

Sedaj boš ponovno nasto
pal za matični klub - AK FIT 
Brežice. Kakšni so cilji v leto
šnji sezoni, mogoče tudi na
stop na univerziadi? 

"Prvi cilj je naskakovanje slo
venskega rekorda, ki je sedaj 
530 cm. Rad pa bi izpolnil tudi 
normo za nastop na univerziadi 
na Japonskem, ki znaša 540 cm. 
S trenerjem planirava, da bi se
zono zaključil še deset centime
trov višje." (Galex) 

Jure je tudi v 
ZDA reklamiral 
sponzorja Vino 
Brežice oz. 
blagovno 
znamko FIT. 
Na sliki breži
ški atlet na tek
movanju pred 
18.000 gledal
ci. Na tem tek
movanju sta 
nastopila tudi 
ameriški atlet 
Levvis in atleti
nja Torrence. 


